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ΑΝΤΙΣΤΡΟΦΗ ΑΝΤΙΣΤΡΟΦΗ 
ΜΕΤΡΗΣΗ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΜΕΤΡΗΣΗ ΓΙΑ ΤΟΥΣ 
ΣΥΝΔΥΑΣΜΟΥΣΣΥΝΔΥΑΣΜΟΥΣ

Οριστικά Γιάννης Παπαλέξης και Τζένη Ταπραντζή έξω από το παιχνίδι της 
διεκδίκησης... Η λειψανδρία απέναντι σε Ναπολεόντειους συνδυασμούς ΓΙΩΡΓΟΣ

ΣΤΥΛΙΟΣ

Η υγεία 
είναι το πο-
λυτιμότερο 

αγαθό

Μάξιμος Μάξιμος 
Γεωργόπουλος... Γεωργόπουλος... 

Οι συμπτώσεις που Οι συμπτώσεις που 
τον συνδέουν με τον τον συνδέουν με τον 

Λάμπρο ΓεωργόπουλοΛάμπρο Γεωργόπουλο
Νέο κύμα υποψηφίων Νέο κύμα υποψηφίων 

στο πλευρό του Χρι-στο πλευρό του Χρι-
στόφορου Σιαφάκαστόφορου Σιαφάκα

Ξεκινά ένα έργο Ξεκινά ένα έργο 
οδικής ασφάλειας, οδικής ασφάλειας, 

“Κυκλοφοριακές “Κυκλοφοριακές 
παρεμβάσεις των παρεμβάσεις των 

Κωστακιών“Κωστακιών“

Με τον Γιάννη Με τον Γιάννη 
Στέφο εκ νέου Στέφο εκ νέου 
υποψήφια η υποψήφια η 
Ράνια ΓκίζαΡάνια Γκίζα

ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ

Το θερινό σινεμά 
δημιουργεί μια 
νέα κουλτούρα

ΡΑΝΙΑ ΤΡΟΜΠΟΥΚΗ:

ΟΙ ΚΑΝΟΝΕΣ 
ΤΩΝ ΕΚΛΟΓΩΝ

ΒΑΣΙΛΗΣ ΛΙΑΝΟΣ: 
Από την Άρτα, ο 
πρώτος στην Γε-

ωπονική του Παν. 
Ιωαννίνων στην 

πόλη μας

ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ ΑΠΟΨΕΙΣ ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ

Μαζί 
συνεχίζουμε 
την μεγάλη 

προσπάθεια

Μαζί 
συνεχίζουμε 
την μεγάλη 

προσπάθεια

ΧΡΟΝΙΑ ΠΟΛΛΑ ΣΤΟΝ 
ΜΗΤΡΟΠΟΛΙΤΗ ΜΑΣ
Γράφει η ΚΑΤΕΡΙΝΑ

ΣΧΙΣΜΕΝΟΥ

Με τους συνδυασμούς του 
Χρήστου Τσιρογιάννη 
και του Χριστόφορου 

Σιαφάκα να λαμβάνουν πλέον 
«Ναπολεόντια μεγέθη», όποιες 
προσπάθειες ακολουθούν μοιά-
ζουν σκιώδεις απέναντι στην 
δυναμική των δυο παρατάξεων. 
Εκτός από το ΚΚΕ, που έχει σί-
γουρη την συμμετοχή του στις 
επικείμενες δημοτικές εκλογές, 
ο Γιάννης Παπαλέξης μετά την 
Τζένη Ταπραντζή, δήλωσε αδυ-
ναμία λόγω λειψανδρίας πολι-
τικού προσωπικού στο να συ-
νεχίσουν την προσπάθειά τους. 

Οι πρώτοι συνδυασμοί, έχουν 
κερδίσει στο επίπεδο των τοπι-
κών συμβουλίων και γνωρίζουν 
καλά ότι όποιος άλλος ενδιαφε-
ρόμενος εμφανιστεί, θα δυσκο-
λευτεί να κάνει παιχνίδι ... Από 
την πλευρά της Κεντροαριστε-
ράς, ο συνδυασμός του ΠΑΝΟΥ 
ΚΑΡΑΓΙΩΡΓΟΥ, παρά τις αδυνα-
μίες του, φαντάζει άμεση εναλ-
λακτική, υπό την προϋπόθεση 
ότι θα μπορέσει να δημιουργή-
σει ένα ισχυρό ψηφοδέλτιο, την 
ώρα που το ενδιαφέρον για τη 
συμμετοχή φθίνει επικίνδυνα...
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Μέλος της 
Ένωσης Ιδιο-
κτητών Επαρ-
χιακού Τύπου 

Α.Μ.089

Μέλος της 
Ένωσης Δη-

μοσιογράφων 
Ιδιοκτητών 
Περιοδικού 

Τύπου Α.Μ.619

Μέλος της Ευρωπαϊκής Ένωσης ΕΜΜΑ

Το θερινό σινεμά δημιουργεί 
μια νέα κουλτούρα

Δεν θα μιλήσω 
σήμερα για 
θέματα που 
έχουν σχέση 

με τα δημοτικά πράγμα-
τα. Θα μιλήσω για τον 
Δημοτικό θερινό κινη-
ματογράφο, τον οποίο 
λειτουργεί και μάλιστα 
Άριστα ένας ιδιώτης, το 

όνομα του οποίου δεν 
γνωρίζω, ούτε βέβαια 
και έχει καμία σημασία 
να παρουσιάσω.
Αυτό που έχει σημασία 
είναι ότι εν έτει 2023, 
σχεδόν 23 χρόνια απ’ό-
ταν ο δημοτικός θερινός 
κινηματογράφος ΟΡΦΕ-
ΑΣ δόθηκε στο κοινό της 
Άρτας, έχουμε και πάλι 
την δυνατότητα να απο-
λαύσουμε ταινίες «νέας 
εσοδείας» και μάλιστα 
την ευκαιρία να χαρού-
με την εμπειρία του θε-
ρινού κινηματογράφου, 
μαζί με τα βλαστάρια 
μας, καθώς αυτήν την 
εβδομάδα είχαμε την 
ευκαιρία να επισκε-
φτούμε δυο φορές τον 
υπαίθριο χώρο του ΟΡ-
ΦΕΑ προκειμένου να 
απολαύσουμε τις ταινίες 
«ΣΟΥΠΕΡ ΜΑΡΙΟ» και 
«η Μικρή Γοργόνα»... 
Η αίσθηση που είχαμε 
ως σινεφίλ, πραγματικά 
αξεπέραστη, αλλά ακό-

μη πιο έντονη η αίσθηση 
που είχαμε ως γονείς, να 
μοιραζόμαστε μια κοινή 
εμπειρία, της κινημα-
τογραφικής αφήγησης 
στο πανί, κάτω από τον 
αρτινό έναστρο ουρανό. 
Να σημειώσουμε ότι οι 
ιδιοκτήτες του χώρου 
(οι εκμισθωτές δηλαδή) 
προχώρησαν την εγκα-
τάσταση σε νέα επίπεδα 
εμπειρίας και δη με τις 
καντίνες με τα αναψυ-
κτικά, τα ποτά και τα κο-
κτέηλ, τα οποία έδωσαν 
δροσιστικές διεξόδους 
σε γονείς και φιλοθεά-
μον κοινό, το οποίο ανα-
ζητούσε και άλλους τρό-
πους διασκέδασης.
Αν μη τι άλλο, το πείρα-
μα «ιδιωτική πρωτοβου-
λία» και «εκμετάλλευση 
του ΟΡΦΕΑ» ήταν κάτι 
που στέφθηκε με επιτυ-
χία, όσον βέβαια αφορά 
τις εμπειρίες που είχε το 
αρτινό κοινό. Δεν γνωρί-
ζουμε βέβαια κατά πόσο 
οι επιχειρηματίες πέτυ-
χαν τους στόχους τους, 
αν και απ’ότι καταλάβα-
με περισσότερο οι ίδιοι 
με μεράκι έκαναν την 
προσπάθεια, παρά με 
τον σκοπό του κέρδους.
Μπήκαμε βέβαια στον 
Αύγουστο και μια γλυ-
κεια μελαγχολία μας έχει 
κυριεύσει, καθώς οδεύ-
ουμε προς το τέλος του 
καλοκαιριού. Αλλά πα-
ρόλα αυτά η επίσκεψη 
στον θερινό σινεμά της 
πόλης μας, μας γέμισε 
αισιοδοξία και μιας ελ-
πίδα ότι αυτή η προσπά-
θεια όχι μόνο θα συνεχί-
σει, αλλά θα ευδοκιμήσει 
και θα δημιουργήσει μια 
νέα κουλτούρα για το 
αρτινό μας καλοκαίρι...
* Η ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ εί-
ναι Δικηγόρος με μετα-
πτυχιακό στην ΕΓΚΛΗ-
ΜΑΤΟΛΟΓΙΑ μέλος της 
Ενωσης Δημοσιογρά-
φων Ιδιοκτητών Περι-
φερειακού Τύπου

Γράφει η ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ

ΟΙ ΚΑΝΟΝΕΣ ΤΩΝ ΕΚΛΟΓΩΝΟΙ ΚΑΝΟΝΕΣ ΤΩΝ ΕΚΛΟΓΩΝ
Κανόνας 1ος: όταν 

ασχολείσαι με το 
δημόσιο βίο και 
με τα κοινά, είσαι 

εκτεθειμένος/η και ως 
εκ τούτου θα δεχτείς τα 
καλά αλλά και τα κακά 
σχόλια των συμπολιτών 
σου.
Κανόνας 2ος: Όταν «γυρί-
ζεις την μπιφτέκα», φέρνεις 
και το αντίστοιχο βάρος 
απόδειξης για υποστήριξη  
της επιλογής σου, με όποιο 
επιχείρημα ή κόστος. Είναι 
τουλάχιστον ανέντιμο και 
ανήθικο, να κατηγορείς ή να 
ζητάς εξηγήσεις και ευθύνες 
από τρίτους για τα αρνητικά 
σχόλια που ακολουθούν τις 
παλίνδρομες ενέργειες σου. 
Κανόνας 3ος: Όποιος διατυ-
πώνει την γνώμη του, όπως 
άλλωστε έχει την ελευθερία 
και το κατοχυρωμένο δικαί-
ωμα, αναλαμβάνει την ευθύ-
νη των λεγομένων του και 
των γραφομένων του. Δεν 
καθίσταται αυτομάτως «ο 
μπόγιας» όσων πληκτρολο-
γούν και σχολιάζουν κάτω 
από την ανάρτηση αν πρό-
κειται για το διαδίκτυο ή ο 
λογοκριτής της σκέψης και 
του λόγου των συνομιλη-
τών, αν πρόκειται για δημό-
σιο διάλογο .
Κανόνας 4ος: Όταν διατεί-
νεσαι για την έντιμη πορεία 
σου σε έναν πολιτικό-κομμα-
τικό χώρο, οφείλεις, αν μη 
τι άλλο, να έχεις συνέπεια 
έργων και λόγου. Κι επειδή, 
η υστεροφημία μας είναι η 
κληρονομιά μας, θα πω, πως 
τα «τα στερνά τιμούν τα 
πρώτα» και οι άλλοι θα σε 
κρίνουν και θα σε τοποθε-
τήσουν στην σωστή ή λάθος 

σελίδα της ιστορίας.
Κανόνας 5ος: όποιος γυρεύ-
ει τα πολλά, χάνει και τα 
λίγα.  Όταν λοιπόν βρισκό-
μαστε σε αδιέξοδα, ηθικά 
και αξιακά, είναι σοφότερο 
να καθόμαστε στην γωνιά 
μας. Η μη συμμετοχή μας 
«στο χρονικό ενός προαναγ-
γελθέντος θανάτου», δεν 
σημαίνει αποδοχή ή επιδο-
κιμασία. Υπάρχει και η σιω-
πηρή διαμαρτυρία. Εξάλλου 
όποιος θέλει να διατηρήσει 
την ακεραιότητά του, υπάρ-
χουν και άλλοι συμμετοχικοί 
τρόποι ή επιλογές.

Όλα τα παραπάνω, αφο-
ρούν τους σωτήρες του τό-
που, που θεωρούν ότι τους 
χρωστάει το σύμπαν, ότι 
είναι και πρέπει να παραμεί-
νουν στο απυρόβλητο, ότι η 
ζωή μας αρχίζει και τελειώ-
νει με τον δικό τους πρόλο-
γο και επίλογο.  Αφορούν 
όλους αυτούς, που κουνάνε 
το δάχτυλο, κάνοντας μα-
θήματα ηθικής και αξιοπρέ-
πειας, όταν έχουν ξεπουλη-
θεί με ταπεινά κίνητρα στο 
παζάρι, όσων λοιδορούσαν 
και αντιπαλεύονταν τα προ-
ηγούμενα χρόνια. Αν λοιπόν 

θεωρούν ότι η αξία τους 
μπορεί και πρέπει να μπει 
στο χρηματιστήριο της πο-
λιτικής, θα απαντήσω, πως 
οι μετοχές σκάνε σαν μπα-
λόνια.  Στα μπαούλα οι πα-
λιοί, έκρυβαν  χρυσό και  λί-
ρες, γι αυτό και η αξία τους  
είναι διαχρονική, σταθερή 
και μεγάλη. Είναι δε, μεγάλο 
προσόν και σοφία να δια-
θέτει κάποιος εγκαρτέρηση 
και υπομονή και να επιλέγει 
πότε και αν θα φύγει με το 
κεφάλι ψηλά ή με την ουρά 
στα σκέλια.

ΑΝΑΡΤΗΣΗ ΤΗΣ ΡΑΝΙΑΣ ΤΡΟΜΠΟΥΚΗ

Στον συνδυασμό “ΑΡΤΙΝΩΝ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ” η Βίκυ Βασιλάκη
Αποτελεί ιδιαίτερη τιμή 
η απόφαση της Βίκυς 
Βασιλάκη - Μητρογε-
ώργου να πλαισιώσει 
τον συνδυασμό μας 
«Αρτινών Συνεργασία», 
αλλά και προσωπικά για 
μένα καθώς η εκτίμησή 
μου, προς το πρόσωπό 
της ήταν και παραμένει 
απεριόριστη.
Παράλληλα, όμως, και 
βαθύτατη ικανοποίη-
ση διότι με την επιλο-
γή της, που προφανώς 
έκανε μετά από ώριμη 
σκέψη, αναγνωρίζει το 
έργο μας για τη σημε-
ρινή αλλά και για τις 
μελλοντικές γενιές. Μαζί 
της, μαζί με όλους όσοι 
βρισκόμαστε στην πρώ-
τη γραμμή της εκλογι-
κής μάχης, μαζί με τους 
συμπολίτες μας δεν θα 
αφήσουμε ούτε λεπτό 

να πάει χαμένο, για να συνε-
χίσουμε με ανανεωμένες τις 
δυνάμεις μας και με την ίδια 
πάντα όρεξη, ώστε ο Δήμος 
μας να αποκτήσει την αίγλη 
που του αρμόζει, αισθανό-
μενοι όλοι περήφανοι για τις 

ομορφιές και την ανθρώπινη 
εικόνα του.
Η Βικτωρία Βασιλακη-Μη-
τρογεώργου που χωρίς αμ-
φιβολία έχει αφήσει το δικό 
της θετικό αποτύπωμα από 
θέση ευθύνης στα δημο-

τικά μας πράγματα και η 
οποία κατέκτησε επάξια 
τον χαρακτηρισμό του αυ-
τοδιοικητικού προσώπου 
ευρείας κοινής αποδοχής, 
συμπορεύεται πλέον μαζί 
μας αποφασισμένη, όπως 
όλοι μας, να εργαστούμε 
σκληρά για την Άρτα που 
θέλουμε και μπορούμε να 
την φτάσουμε πολύ ψηλά.
Γιατί εμείς ήρθαμε και 
πορευόμαστε «όχι για 
να ξεχωρίσουμε από τον 
κόσμο»… αλλά είμαστε 
εδώ «για να σμίξουμε τον 
κόσμο (της Άρτας)» πα-
ραφράζοντας κάπως τους 
στίχους του μεγάλου μας 
ποιητή Γιάννη Ρίτσου. Και 
κρίκος αυτής της αλυσίδας 
είναι και η Βίκυ Βασιλάκη 
- Μητρογιώργου. Καλόν 
αγώνα σε όλους μας.
Καλή σου επιτυχία κυρία 
Βίκυ!

ΑΝΑΡΤΗΣΗ ΤΟΥ ΧΡ. ΤΣΙΡΟΓΙΑΝΝΗ
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ΠΡΟΣΩΠΑ ΚΑΙ ΠΟΛΙΤΙΚΗ

Μετά τις επιτυχημένες εκδηλώ-
σεις για τα «Ελευθέρια» της 
Άρτας, το Πολιτιστικό Καλο-
καίρι του Δήμου Αρταίων συ-

νεχίζεται δυναμικά με μια σειρά εκδη-
λώσεων όλων των ειδών και για όλες τις 
ηλικίες.
Καθημερινές παραστάσεις, προβολή 

ταινιών, χορευτικές βραδιές με παρα-
δοσιακούς χορούς, συναυλίες, θεατρικά 
δρώμενα, παιδικές παραστάσεις περι-
λαμβάνονται στο πρόγραμμα των επό-
μενων ημερών.
Όλα αυτά, μαζί με τον ανανεωμένο θε-
ρινό κινηματογράφο «Ορφέα», το υπαί-

θριο θεατράκι, τα χωριά και τις πλατείες 
μετατρέπουν την Άρτα σε μια όμορφη 
καλοκαιρινή πόλη.
Αναλυτικά το πρόγραμμα:
-      σκανάρετε το QR Code της αφίσας
-      επισκεφτείτε την ιστοσελίδα του 
Δήμου Αρταίων, www.arta.gr

Τα «Ελευθέρια» παραδίδουν την σκυτάλη 
στο «Πολιτιστικό Καλοκαίρι 2023».

Και νέες δράσεις τα σαββατοκύριακα για να ενισχυθεί η εμπορική 
και τουριστική κίνηση στην πόλη.

Βασίλης Ψαθάς: Μαζί συνεχίζουμε 
την μεγάλη προσπάθεια

Στις Περιφερειακές εκλο-
γές του Οκτωβρίου 2023, 
κατέρχομαι ως υποψήφιος 
Περιφερειακός Σύμβου-

λος, με τον συνδυασμό «Αξιοβίωτη 
Ανάπτυξη» κι επικεφαλής τον Αλέ-
ξανδρο Καχριμάνη.
Μαζί θα συνεχίσουμε την μεγάλη 
προσπάθεια που ξεκινήσαμε πριν 
από 12 χρόνια για την ανάπτυξη της 
Ηπείρου και το καλό των Ηπειρω-
τών.

Ο αγώνας για την υλοποίηση των 
έργων που χρειάζεται ο τόπος μας 
είναι ο πρώτιστος σκοπός μου και 
είμαι σίγουρος ότι με την εμπιστο-
σύνη που θα μου δείξει για μια ακό-
μα φορά ο κόσμος της Άρτας, θα 
βαδίσουμε σ’ ένα μέλλον πιο ελπι-
δοφόρο και δημιουργικό.

Βασίλης Ψαθάς
Υποψήφιος Περιφερειακός Σύμ-

βουλος
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Απέσυρε την πρότασή του ο Γιάννης 
Παπαλέξης για τον Δήμο Αρταίων…

Δεν θα εί-
ναι τελικά ο 
Γιάννης Πα-
παλέξης το 
πρόσωπο, το 

οποίο θα είναι επικεφα-
λής σε συνδυασμό του 
ΠΑΣΟΚ στον Δήμο Αρταί-
ων, κλείνοντας οριστικά 
μια ιστορική πορεία 13 
χρόνων, η οποία είχε ξε-
κινήσει με τον συνδυα-
σμό “ΓΕΦΥΡΑ ΣΤΟ ΜΕΛ-
ΛΟΝ” και αυτό, γιατί ο 
ίδιος διαπίστωσε ότι δεν 
υπάρχουν τα ποιοτικά 
και κυρίως τα ποσοτικά 
χαρακτηριστικά για μια 
τέτοια προσπάθεια.
Ο Γιάννης Παπαλέξης από τις 
αρχές του 2022 είχε δηλώσει 
ότι ο ίδιος δεν θα συνεχίσει 
στην τοπική αυτοδιοίκηση, 
αναφέροντας ότι ο κύκλος 
αυτός είχε κλείσει. Ανέφερε 
τότε σε αποκλειστική συνέ-
ντευξη στην “Α”: “Εκτιμώ 
ότι, ό,τι ήταν να προσφέρω 
στον Δήμο της Άρτας, είτε 
ως Δήμαρχος είτε ως δη-
μοτικός σύμβουλος, το έχω 
ήδη προσφέρει. Επιθυμώ να 
ανοίξει ο δρόμος σε κάποιο 
άλλο στέλεχος για να αναδει-
χθεί και να δουλέψει για το 
καλό του Δήμου.
Θέλω να ευχαριστήσω τους 
δημότες της Άρτας που με 
τίμησαν όλα αυτά τα χρόνια 
και δηλώνω ότι η πρόθεση 
μου είναι να μην είμαι εκ 
νέου υποψήφιος για Δήμαρ-
χος”.

Τον Οκτώβριο του ίδιου 
έτους, διαπιστώνοντας ότι η 
κεντροαριστερά στην Άρτα, 
αλλά και το ΠΑΣΟΚ, δεν 
προσέλκυε το ενδιαφέρον σε 
κάποιο πολιτικό πρόσωπο, 
προκειμένου να ηγηθεί ενός 
συνδυασμού, προχώρησε σε 
προγραμματική συνεργασία 
με την επικεφαλής της ΔΗ-
ΜΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗΣ 
Τζένη Ταπραντζή, με σκοπό 
να δημιουργήσουν μια υπο-
δομή στελεχών, έτσι ώστε 
αν προέκυπτε ένας νέος πα-
ράγοντας που θα μπορούσε 
να δημιουργήσει τις προϋ-
ποθέσεις να διεκδικήσει τον 
Δήμο Αρταίων από τον χώρο 
της Κεντροαριστεράς, να 
μπορέσει να την αξιοποιήσει.
Και ενώ τα κόμματα του ΠΑ-
ΣΟΚ και του ΣΥΡΙΖΑ έβαλαν 
στις καλένδες τα θέματα της 
αυτοδιοίκησης, αφενός ο ΣΥ-
ΡΙΖΑ επειδή θεωρούσε ότι 
ως εν δυνάμει κόμμα εξου-
σίας θα μπορούσε να κινήσει 
τα νήματα, αφετέρου επει-
δή το ΠΑΣΟΚ δημιούργησε 
τάση ανοδική στα ποσοστά 
του, με ανταγωνιστικά χα-
ρακτηριστικά, δεν μπόρεσε 
τελικά μέχρι και τις εκλογές 
να εξευρεθεί ένας τρόπος 

συνεργασίας. Την ταφόπλα-
κα στην προσπάθεια έφερε 
η ταπεινωτική ήττα του ΣΥ-
ΡΙΖΑ ΠΣ στις εθνικές εκλογές 
και η παραίτηση του Αλέξη 
Τσίπρα, που οδήγησε την 
αξιωματική αντιπολίτευση σε 
δεύτερο γύρο εσωστρέφειας 
και αποχής από το αυτοδιοι-
κητικό ενδιαφέρον.
Πρόβλημα δημιουργήθηκε 
και στο ΠΑΣΟΚ, καθώς βγήκε 
εκτός αγωνιστικού χρόνου 
και πλέον από μια παράταξη 
με αξιώσεις για τον Δήμο, 
εξελίχθηκε σε ουραγό, με 
μόνο σκοπό την δημιουργία 
ενός φορέα απασχόλησης 
των στελεχών του, σε επί-
πεδο αυτοδιοίκησης. Στην 
τελευταία διευρυμένη Νο-
μαρχιακή Επιτροπή, αναζη-
τήθηκαν ευθύνες και λύσεις 
και εκεί ο Γιάννης Παπαλέ-
ξης, αφού διευκρίνησε ότι ο 
ίδιος δεν μπορούσε να δια-
νοηθεί ότι από τον Ιανουά-
ριο του 2022 μέχρι σήμερα, 
ότι δεν αναδείχθηκε κάποιο 
στέλεχος να έχει την δυνα-
τότητα να είναι επικεφαλής 
μιας δημοτικής παράταξης, 
υποστηριζόμενης από το ΠΑ-
ΣΟΚ.
Ο ίδιος λοιπόν, έθεσε εαυτόν 
στην διάθεση του κινήματος, 
υποσχόμενος ότι θα ζητούσε 
και από την προσφάτως απο-
συρθείσα Τζένη Ταπραντζή 
να συνεισφέρει και η ίδια, 
με τον όρο ότι από τα στε-
λέχη που είχαν συγκεντρω-
θεί και αγωνιούσαν για την 
τύχη του ΠΑΣΟΚ στον Δήμο 
Αρταίων, θα υπήρχε ενεργή 
συμμετοχή σε ψηφοδέλ-
τιο, όπως επίσης και από τα 
μέλη της Ν.Ε., αλλά και τους 
υποψήφιους βουλευτές του 
κόμματος. Ο ίδιος ανέφερε 
ότι θα συμμετείχε ως δη-
μοτικός σύμβουλος, αν στο 
μεταξύ εμφανιζόταν κάποιο 
άλλο πρόσωπο και εξεδήλω-
νε το ενδιαφέρον να τεθεί 
επικεφαλής του υποψήφιου 
συνδυασμού και ο μόνος 
λόγος που το κάνει, είναι να 
υπάρχει μια προοπτική διεξό-
δου σε κάποιον που ήθελε να 
ασχοληθεί με το ΠΑΣΟΚ σε 
αυτοδιοικητικό επίπεδο.
Παρά τον αρχικό ενθουσια-
σμό, η πραγματικότητα είχε 
διαφορετική άποψη… Πολλά 
από τα στελέχη, είχαν δηλώ-
σει την συμμετοχή τους στον 
συνδυασμό της Περιφέρειας, 
άλλοι είχαν δώσει ήδη τα 
χέρια κυρίως με τους συνδυ-
ασμούς του Χ. Τσιρογιάννη 
και του Χ. Σιαφάκα… Έτσι 
όταν τα στελέχη ετέθησαν 
ενώπιον της κατάστασης, 
επέλεξαν να μην υποστηρί-
ξουν μια τέτοια προσπάθεια 
με την δική τους προσωπική 
συμμετοχή, ο καθένας για 
τους δικούς του λόγους. Και 

με τον τρόπο αυτόν κλείνει 
οριστικά και απαρέγκλιτα 
ένας κύκλος προβληματι-
σμών για το ΠΑΣΟΚ, καθώς 
δεν φαίνεται να υπάρχει το 
απαραίτητο ενδιαφέρον να 
ενισχυθεί μια τέτοια προσπά-

θεια, όχι σε κοινωνικό επίπε-
δο, αλλά τουλάχιστον σε επί-
πεδο κομματικών στελεχών.
Ο ίδιος ο Γιάννης Παπαλέξης, 
έδωσε ήδη την σαφή εντο-
λή, κυρίως στον συνεργάτη 
του Λάμπρο Πανή, ο οποί-

ος και αμέσως στρατεύτηκε 
στην προσπάθεια αυτή, να 
σταματήσει τις διερευνητι-
κές ενέργειες, τουλάχιστον 
όσον αφορά το πρόσωπό 
του, καθώς ήδη διαφάνηκε 
ότι η πρόταση δεν είχε την 

υποστήριξη που τα στελέχη 

ανέμεναν, σε κομματικό επί-

πεδο.

Εν αναμονή νέων εξελίξεων 

λοιπόν…

Γράφει η Κατερίνα Σχισμέ-
νου.

Του αγίου Καλλινί-
κου σήμερα  και 
γιορτάζει η μητρο-
πολίτης μας και 

του ευχόμαστε από καρδί-
ας  χρόνια πολλά, υγεία με 
όλες τις θερμές ευχές μας. 
Πάντοτε στέκεται δίπλα 
στο ποίμνιό του όπως ακρι-
βώς πρέπει να κάνει ένας 
πνευματικός άρχοντας με 
τις πράξεις του. Εμείς του 
ευχόμαστε υγεία και δύ-
ναμη να συμπαραστέκεται 
και να συμπορεύεται με το 
πλοίο ολόκληρης της πό-
λης που είναι και δική του 
πόλη και πορεία.
<<Ο Άγιος Καλλίνικος 
ήταν ευσεβής και ενάρετος 
και είχε σαν έργο ζωής την 
κατήχηση των εθνικών με 
σκοπό τη σωτηρία τους. 
Όταν έφθασε στην Αίγυ-
πτο, φανατικοί ειδωλολά-
τρες εξεγέρθηκαν εναντί-
ον του, τον συνέλαβαν και 
τον οδήγησαν στον ηγεμό-
να Σακέρδωνα.
Αυτός, υποκρινόμενος, 
έδειξε ότι λυπάται, και για 
να κάμψει το φρόνημα 
του Καλλινίκου, ανέφερε 
δήθεν περιστατικά πρώην 
γενναίων χριστιανών, που 
όταν αντίκρισαν τα σκλη-
ρά βάσανα, αρνήθηκαν την 
πίστη τους. Ο Καλλίνικος, 
αντιλαμβανόμενος την 

υποκρισία του ηγεμόνα, 
μειδίασε και του είπε: 
«Μην αναβάλλεις, έπαρ-
χε, να λάβεις πείρα της 
δύναμης με την οποία 

ο Χριστός οπλίζει τους 
γνήσιους πιστούς Του.
Γρήγορα ετοίμασε όλα 
σου τα κολαστήρια όρ-
γανα, φωτιά, ξίφη, τρο-

χούς, μαχαίρια, μαστί-
για και ό,τι άλλο σκληρό 
μαρτύριο έχεις. Όλα αυτά 
και άλλα περισσότερα και 
σκληρότερα βασανιστή-
ρια ποθώ για την αγάπη 
του Χριστού». Πράγματι, 
ο έπαρχος τον μαστίγωσε 
σκληρά.
Του φόρεσε παπούτσια, 
τα οποία είχαν καρφιά 
και τον ανάγκασε να τρέ-
χει μέχρι την πόλη της 
Γάγγρας σε απόσταση 
ογδόντα στάδια. Έσκισε 
τις σάρκες του με σιδερέ-
νια νύχια και όπως ήταν 
μισοπεθαμένος, τον έδε-
σε πίσω από ένα άγριο 
άλογο, που τον έσυρε για 
πολλά χιλιόμετρα. Τόση 
ήταν η λύσσα του έπαρ-
χου, που πρίν ο Καλλίνι-
κος αφήσει την τελευταία 
του πνοή, τον έριξε μέσα 
στη φωτιά. Έτσι ένδο-
ξα πήρε το στεφάνι του 
μαρτυρίου.
Η δε σύναξη του γινό-
ταν κοντά στην γέφυρα 
του Iουστινιανού, και 
κοντά σε κάποιο μέρος 
που λεγόταν Πετρίον.>> 
(Πηγή- Βήμα Ορθοδοξί-
ας)
…ὁ ἀγαθὸς ἄνθρωπος ἐκ 
τοῦ ἀγαθοῦ θησαυροῦ 
ἐκβάλλει ἀγαθά…

Χρόνια πολλά στον μητροπολίτη μας.
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Ηπειρωτικές Γεύσεις Ηπειρωτικές Γεύσεις 
με Παράδοση και με Παράδοση και 

Μεράκι!!!Μεράκι!!!
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GLAM…PING: εμπειρίες πολυτέλειας 
και λύσεις διακοπών!!!

Το κάμπινγκ εί-
ναι, παγκοσμί-
ως, μία από τις 
πλέον ανερχό-
μενες μορφές 

διακοπών. Η χώρα μας όχι 
μόνο δεν αποτελεί εξαίρε-
ση, αλλά ειδικά στην Ελ-
λάδα ζει μέρες δόξας εδώ 
και πολλά χρόνια και ειδι-
κά κατά την περίοδο της 
κρίσης. Τουρίστες από 
όλη τη χώρα, αλλά και τα 
Βαλκάνια, κατακλύζουν 
τα οργανωμένα και μη 
κάμπινγκ ανά την ελληνι-
κή επικράτεια περνώντας 
τις διακοπές τους κοντά 
στη φύση, με βαλάντιο 
για όλες τις τσέπες.
Υπάρχουν, όμως, και εκεί-
νοι -με «γερά πορτοφόλια», 
οι οποίοι θέλουν έναν τόνο 
πολυτέλειας στην επαφή 
τους με τη φύση, μια δόση 
glam. Έτσι, ο συνδυασμός 
camping και glam συνθέτει 
το glamping.
Το glamping είναι το κά-
μπινγκ με ανέσεις και -σε 
ορισμένες περιπτώσεις- υπη-
ρεσίες σε θέρετρα, που συ-
νήθως δεν σχετίζονται με το 
«παραδοσιακό» κάμπινγκ. 
Αυτή η νέα τάση έχει γίνει 
ιδιαίτερα δημοφιλής σε του-
ρίστες του 21ου αιώνα, που 
αναζητούν τις πολυτέλειες 
της ξενοδοχειακής διαμονής 
παράλληλα με την απόδρα-
ση και περιπέτεια αναψυχής 
στον εξωτερικό χώρο.
Με τον όρο «glamping» νο-
είται η εμπειρία πολυτελούς 
διαμονής στη φύση, σε του-
ριστικά καταλύματα στην 
ύπαιθρο που ανεγείρονται σε 
εκτός σχεδίου περιοχές και 
περιλαμβάνουν διαφοροποι-
ημένους τύπους διαμονής σε 
δομές ήπια εναρμονισμένες 
στο φυσικό περιβάλλον, συν-
δυάζοντας υψηλή αισθητική 
και παροχή αναβαθμισμένων 
υπηρεσιών.
Τα ποιοτικά κριτήρια 
glamping είναι τα εξής:
α) διαμονή σε άρτια και ποι-
οτικά εξοπλισμένα διαφόρων 
τύπων και μεγεθών κατασκη-
νωτικά μέσα ή ημιμόνιμες 
δομές υψηλής αισθητικής σε 
κελύφη ιδιαίτερου αρχιτεκτο-
νικού σχεδιασμού που δύνα-
νται να συναρμολογούνται 

και να αποσυναρμολογούνται 
ή να μεταφέρονται, όπως 
ενδεικτικά θολωτές δομές 

(domes), γιούρτες (yurts), 
πασαλοκαλύβες.
β) εναρμόνιση των κατασκη-

νωτικών μέσων και ημιμό-
νιμων δομών με το φυσικό 
περιβάλλον με τη μικρότερη 

δυνατή επέμβαση σε αυτό,
γ) χρήση υλικών στο σύνολο 
της εγκατάστασης φιλικών 

προς το φυσικό περιβάλλον,
δ) προώθηση δραστηριοτή-
των θεματικού τουρισμού – 
ειδικών μορφών τουρισμού.
Είμαστε στην διάθεσή σας 
για να δώσουμε λύσεις τόσο 
για επιχειρήσεις, όσο και για 
ιδιώτες που επιθυμούν να 
αναβαθμίσουν την εμπειρία 
της επαφής με την φύση, 
κρατώντας τις ανέσεις του 
σύγχρονου τρόπου ζωής.

ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΗΣΤΕ ΜΕ ΤΟ 
ΤΗΛΕΦΩΝΟ 6936975764 
για να σας προτείνου-
με λύσεις και ιδέες για 
Σκηνές Camping, Σκηνές 
Καμπάνα, Igloo για εστι-
ατόρια, cafe bar, Χιο-
νοδρομικά, Ξενοδοχεία, 
οργανωμένα Camping 
και Glamping και εμπει-
ρίες LUXURY GLAMPING 
με προτάσεις MATRIX, 
GALAXY και WILD WEST 
προοπτικές…

ΔΕΝ ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ ΑΔΕΙΑ ΠΟΛΕΟΔΟΜΙΑΣ !!

Για Εστιατόρια, Cafe Bar, Ξενοδοχεία, Κήπους, οικόπεδα



07
ΑΠΟΨΗ:. ΤΕΤΑΡΤΗ 02 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2023 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 120

ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ ΚΑΙ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑ

www.apopsi-press.gr

Ανάμεσα στις πολλές 
ευχάριστες ανακοι-
νώσεις για τα αποτε-
λέσματα των Πανελ-

ληνίων εμείς ξεχωρίσαμε την 
περίπτωση του παιδιού δυο 
φίλων της “Α”, του νεαρού 
Βασίλη Λιανού.

Ο Βασίλης Λιανός κατέκτησε την 
πρώτη θέση στο Πανεπιστήμιο Γε-
ωπονίας Ιωαννίνων, η οποία ήταν 
συνειδητή επιλογή του! Η εξαίρε-
τη αυτή επίτευξη δεν αφορά μόνο 
τον νεαρό φοιτητή, αλλά και τους 
γονείς του που τον στήριξαν στο 
ταξίδι του προς τη γνώση και την 
επιτυχία. Το πανεπιστήμιο είναι 
ένας από τους πιο κρίσιμα βήματα 
στην ζωή ενός νέου ανθρώπου. 
Είναι η πύλη προς την απόκτηση 
γνώσης, της αυτογνωσίας και της 
ανάπτυξης των ταλέντων του. Η 
επιλογή να παρακολουθήσει κά-
ποιος σπουδές στο πανεπιστήμιο 
γεωπονίας και μάλιστα στον τό-
που του δεν είναι μόνο μια ευκαι-
ρία να αποκτήσει εξειδικευμένες 
γνώσεις στον γεωργικό τομέα, 
αλλά και μια πράξη που συνει-
σφέρει στην ευημερία της κοινω-
νίας μας και την προστασία του 
περιβάλλοντος. Ο νέος που πέτυ-
χε την πρώτη θέση αξίζει όλο τον 
θαυμασμό και τα συγχαρητήριά 
μας. Η αφοσίωση και η σκληρή 
εργασία που επέδειξε είναι παρά-
δειγμα για όλους μας.

Αποδεικνύει ότι με αποφασιστικό-
τητα και πίστη στον εαυτό του, 
κανένα εμπόδιο δεν είναι αήττη-
το και κάθε στόχος είναι εφικτός. 
Ταυτόχρονα, αξίζουν ευχαριστίες 
και στους γονείς του Γιάννη Λιανό 
αστυνομικό στο τμημα κεντρικών 
τζουμερκων και τη Συριδούλα Νά-
στου διοικητικό υπάλληλο στο ΓΝ 
Αρτας ,που τον στήριξαν και τον 
ενέπνευσαν σε κάθε του βήμα. Η 
εκπαίδευση ξεκινά στο σπίτι, και 
η υποστήριξη από την οικογένεια 
προσδίδει στον νέο την αυτοπε-
ποίθηση να διεκδικήσει τα όνειρά 
του. Είναι αλήθεια πως οι γονείς 
είναι το πιο σημαντικό παράδειγ-
μα που μπορεί να έχει ένα παιδί, 
και η αγάπη και η υποστήριξή 
τους διαμορφώνουν την προσω-
πικότητά του. Ωστόσο, η επιτυχία 
αυτή δεν πρέπει να περιορίζεται 
σε μια μοναδική περίπτωση. Κάθε 
νέος έχει το δικαίωμα και τη δυ-
νατότητα να διεκδικήσει την εκ-
παίδευσή του σε ένα πανεπιστή-
μιο που θα τον αναγνωρίσει και 
θα τον αναπτύξει. Είναι προς το 
κοινό μας συμφέρον να ενθαρρύ-
νουμε τους νέους μας να επιλέ-
γουν το πανεπιστήμιο της πόλης 
μας για τις σπουδές τους.

Η πόλη μας προσφέρει υψηλού 
επιπέδου εκπαιδευτικά ιδρύμα-
τα με πολλές επιλογές σπουδών 
και προγράμματα που καλύπτουν 
διάφορους τομείς. Εδώ, οι νέοι 
έχουν την ευκαιρία να διευρύ-
νουν τον πνευματικό τους ορίζο-
ντα, να αναπτύξουν τις ικανότη-
τές τους και να προετοιμαστούν 

Από την Άρτα, ο πρώτος στην Γεωπονική 
του Παν. Ιωαννίνων στην πόλη μας

για μια επιτυχημένη και ικανοποι-
ητική καριέρα. Στον Βασίλη που 
κατέκτησε την πρώτη θέση στο 

πανεπιστήμιο γεωπονίας, στους 
γονείς του και σε όλους τους νέ-
ους που επιδιώκουν τη γνώση 

και την επιτυχία, απευθύνουμε 
τις θερμότερες μας ευχές για ένα 
λαμπρό μέλλον. Είμαστε βέβαιοι 

πως η επιμονή και η προσπάθειά 
τους θα διαμορφώσουν μια καλύ-
τερη κοινωνία για όλους μας.

Τον όρκο του Ιπποκράτη εκφώνησε ο 
Νικόλαος- Γαβριήλ Κολιός από την Ροδαυγή

Πραγματοποιήθη-
κε η ορκωμοσία 
των τελειόφοιτων 
του Τμήματος Ια-

τρικής του Πανεπιστημίου 
Ιωαννίνων  την Παρασκευή 
28 Ιουλίου 2023 και ώρα 
11:30 π.μ. (1η ομάδα) και 
στις 13.00 (2η ομάδα) στην 
αίθουσα τελετών του Πα-
νεπιστημίου Ιωαννίνων “Γ. 
Μυλωνάς” .
Πρώτος με βαθμό άριστα 
9,3 ο Νικόλαος Γαβριήλ Κο-
λιός με καταγωγή απο την 
Ροδαυγή Άρτας βραβεύτηκε 
για την επιδοσή του και στην 
συνέχεια εκφώνησε και τον 
όρκο του Ιπποκράτη.
Του ευχόμαστε συγχαρητή-
ρια και καλή σταδιοδρομία.

 Πρόσκληση για την 2η Έκθεση Γευσιγνωσίας στο πλαίσιο του έργου αλιΑμβρα.

Στην δεύτερη μεγάλη 
έκθεση γευσιγνω-
σίας των προϊόντων 
αλιείας και υδατο-
καλλιέργειας του Αμ-

βρακικού Κόλπου προχωρά το 
Επιμελητήριο Άρτας την  Παρα-
σκευή 4 Αυγούστου, στην κε-
ντρική πλατεία του Κομμένου, 
στις 8:30 μμ.
Πρόκειται για ανοιχτή έκθεση 

στο κοινό με στόχο να ενημε-
ρωθεί για ποιότητα των αλι-
ευμάτων του σπάνιου υγρο-
βιότοπου, καθώς στο χώρο 
πέρα των άλλων, θα προσφέ-
ρονται σε όλους φρέσκα πιά-
τα παρασκευασμένα επιτόπου 
με συνταγές που αποτελούν 
παραδοσιακές και μοντέρνες 
προτάσεις για την κατανάλωση 
των αλιευμάτων που διακρίνο-

νται για την γεύση τους και την 
υψηλή διατροφική τους αξία. 
Η Έκθεση, διοργανώνεται από 
το Επιμελητήριο Άρτας στο 
πλαίσιο του έργου «αλιΑμβρα» 
για την «Αξιοποίηση νέων τε-
χνολογιών για την οργάνωση 
της αγοράς και την ανάδει-
ξη των προϊόντων αλιείας και 
υδατοκαλλιέργειας προέλευ-
σης Αμβρακικού – Άρτας.
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Τομεακή Οργάνωση Άρτας ΚΚΕ:Σχετικά με τη 
λειτουργία του Γενικού Νοσοκομείου Άρτας

Με το ακόλουθο υπόμνημα σας 
ενημερώνουμε ότι:

Το νοσοκομείο της Άρτας λειτουρ-
γεί στα όριά του και η πίεση συ-
νεχίζεται αμείωτη σε όλους τους 
τομείς. Στο νοσοκομείο, όλες οι 
κλινικές εφημερεύουν καθημερινά, 
με 220 κλίνες νοσηλευομένων και 
δέχονται περιστατικά από όμορους 
νομούς καθώς διαθέτει ΜΕΘ 7 κλι-
νών, Νευροχειρουργική, Πνευμο-
νολογική και Ψυχιατρική κλινική 
καθώς και μονάδα COVID που δε 
διαθέτουν τα νοσοκομεία Πρέβε-
ζας, Λευκάδας και Φιλιατών.

Στο Ακτινοδιαγνωστικό Τμήμα, 
υπηρετούν αυτή τη στιγμή μόνο 2 
ειδικοί γιατροί χωρίς την παρουσία 
κανενός ειδικευμένου εδώ και 10 
χρόνια, παρότι υπάρχουν 3 κενές 
θέσεις. Ως αποτέλεσμα, δημιουρ-
γούνται κενά εφημεριών με όλους 
τους κινδύνους που συνεπάγεται 
η μη λειτουργία ακτινοδιαγνωστι-
κού για τις τακτικές και έκτακτες 
ανάγκες των ασθενών. Σε εκκλή-
σεις προς την 6η ΥΠΕ, η απάντηση 
ήταν “βγάλτε άκρη μόνοι σας”.  Το 
προσωπικό στο Ακτινολογικό έχει 
οφειλόμενα άνω των 40 ρεπό και 
λόγω υποστελέχωσης δε μπορούν 
να πάρουν άδειες.

Η Μονάδα Πρόληψης Μεσογειακής 
Αναιμίας είναι κλειστή εδώ και 2 
χρόνια λόγω μη προκήρυξης θέσης 
βιοχημικού.

Η Μονάδα Τεχνητού Νεφρού που 
εξυπηρετεί 200 πολίτες εβδομα-
διαίως, λειτουργεί με 2 γιατρούς, 
σκοπίμως υποβαθμιζόμενη προς 
όφελος της «ιδιωτικής πρωτοβου-
λίας» που βρήκε πρόσφορο έδαφος 
να εκμεταλλευτεί το κενό που αφή-
νει ο κρατικός τομέας, με ίδρυση 
ιδιωτικής κλινικής σε περιοχή της 
Άρτας.

Το Παθολογοανατομικό τμήμα λει-
τουργεί χωρίς γιατρό εδώ και σχε-
δόν 11 χρόνια και οι βιοψίες στέλ-
νονται στο Πανεπιστήμιο Αθηνών 
– Ιατρική Σχολή με αποτέλεσμα και 
μεγάλη καθυστέρηση στα αποτε-
λέσματα, με ό,τι αυτό συνεπάγε-
ται για την έγκαιρη διάγνωση και 
θεραπεία, αλλά και κόστος για το 
Νοσοκομείο.

Η Πνευμονολογική κλινική διαθέτει 
μόλις 3 ιατρούς, παρά την εμπειρία 
της πανδημίας που προσέβαλλε 
πρωτίστως το αναπνευστικό και 
υποστηρίζεται για εφημερίες από 
παθολόγους ιατρούς που δεν περισ-
σεύουν καθώς από τους 5 ιατρούς 
της Παθολογικής κλινικής, ένας κα-
λύπτει εφημερίες στο Κέντρο Υγεί-
ας Φιλιππιάδας με απόφαση της 
διοίκησης της 6ης ΥΠΕ. Η ελάχιστη 
στελέχωση βάσει του οργανογράμ-
ματος του νοσοκομείου είναι 8 ει-
δικευόμενοι και 5 ειδικευμένοι. Ο 
σχεδιασμός αυτός αφορά βέβαια 
Παθολογική κλινική 32 κλινών αλλά 
οι καθημερινές ανάγκες νοσηλείας 
ανέρχονται στους 60 ασθενείς οι 
οποίοι αναγκαστικά φιλοξενούνται 
σε άλλες κλινικές. Η εντατικοποίη-
ση αυτή της εργασίας οδήγησε 2 
ειδικευόμενους ιατρούς σε αποχώ-
ρηση αφήνοντας 2 εναπομείναντες 
και έναν που είναι σε παράταση και 
μπορεί να φύγει ανά πάσα στιγμή. 
Επιπρόσθετα και με την ίδια ελλιπή 

στελέχωση, η κλινική έχει επιφορ-
τιστεί με τη λειτουργία της κλινικής 
Λοιμωδών-Covid για σοβαρά περι-
στατικά καθώς και τα Τακτικά Εξω-
τερικά Ιατρεία, τα Έκτατα Ιατρεία 
και τα Επείγοντα Ιατρεία Λοιμώξε-
ων – Covid. Στις εφημερίες της Πα-
θολογικής κλινικής παρατηρείται το 
φαινόμενο να μην εφημερεύει ούτε 
ειδικευόμενος, ούτε καν αγροτικός 
ιατρός, με αποτέλεσμα να καλού-
νται οι ειδικευμένοι Παθολόγοι να 
καλύπτουν τις ανάγκες που προκύ-
πτουν στα Επείγοντα ή στην Πνευ-
μονολογική κλινική.

Η Χειρουργική κλινική δε διαθέτει 
κανέναν ειδικευόμενο από το Μάιο 
του 2023 ενώ καλείται να καλύψει 
την κλινική, τα έκτακτα περιστα-
τικά και τα έκτακτα χειρουργεία. 
Επιπλέον εξυπηρετεί κλινικές με μι-
κρό αριθμό ειδικευμένων, ή χωρίς 
κλινική, ή με μικρό αριθμό κλινών 
όπως Νευροχειρουργική, Οδοντια-
τρική, Ουρολογική, ΩΡΛ και πολλές 
φορές στα Επείγοντα ασθενείς της 
Ορθοπεδικής που επίσης δε δια-
θέτει ικανό αριθμό ειδικευομένων. 
Επίσης στα Επείγοντα, η Χειρουρ-
γική εξυπηρετεί τον κύριο φόρτο 
εργασίας καθώς στον οργανισμό 
του Νοσοκομείου δεν υπάρχει χει-
ρουργός για το Τμήμα Επειγόντων 
Περιστατικών. Από τους 5 ιατρούς 
που υπηρετούν στην Χειρουργική 
κλινική οι 1 συνταξιοδοτήθηκε και 
1 είναι σε παράταση ( άνω των 67) 
μέχρι 30/8/2023. Ενώ τον 9ο του 
2023 και 3ος γιατρός της χειρουρ-
γικής δύναται να συνταξιοδοτηθεί. 
Λίστα αναμονής για ειδικευόμενους 
στη Χειρουργική κλινική δεν υπάρ-
χει. Σε εκκλήσεις προς την 6η ΥΠΕ, 
η τηλεφωνική προφορική απάντη-
ση ήταν “αν δεν μπορείτε να την 
λειτουργήσετε, κλείστε την”.

Στο Τμήμα Επειγόντων Περιστατι-
κών δεν υπηρετεί κανείς ειδικευ-
μένος γιατρός καθώς ο αναισθη-
σιολόγος και ο καρδιολόγος της 
Τμήματος είναι αποσπασμένοι στα 
αντίστοιχα τμήματα του Νοσοκο-
μείου. 

Βάσει των ανωτέρω, οι εφημερίες 
αναρτώνται αρχικά με πολλά κενά 
στα νευραλγικά τμήματα του Νο-
σοκομείου και μετά από πολλαπλές 
“ορθές επαναλήψεις”, παρουσιά-

λάχιστον δύο νυχτερινές βάρδιες 
εβδομαδιαίως και τις καλοκαιρινές 
άδειες να δίνονται με το σταγονό-
μετρο και με δεδομένη τη συναδελ-
φική στήριξη.

Αιτία για όλα τα παραπάνω είναι 
η εμπορευματοποίηση της υγεί-
ας όπου προωθούνται οι Συμπρά-
ξεις Ιδιωτικού – Δημοσίου Τομέα 
(ΣΔΙΤ) για τις οποίες έχει εξασφα-
λισθεί «πλουσιοπάροχη» χρηματο-
δότηση από το Ταμείο Ανάκαμψης, 
ενώ η κρατική χρηματοδότηση για 
τις δημόσιες μονάδες υγείας μει-
ώθηκε κατά 757 εκατ. ευρώ την 
περίοδο 2017 – 2022. Ήδη προχω-
ρά με ταχείς ρυθμούς η διαδικασία 
ανάθεσης της καθαριότητας και της 
σίτισης σε εργολάβο. Η εγκληματι-
κή πολιτική ολων των κυβερνήσε-
ων , που βλέπουν την υγεία λαού 
σαν κόστος, έχει σαν αποτέλεσμα 
ένας ολόκληρος Νομός να μένει ου-
σιαστικά χωρίς νοσοκομείο σε ένα 
δημόσιο σύστημα υγείας που έχει 
καταρρεύσει με το λαό της περιο-
χής να πληρώνει ακριβά το κόστος. 

Τομεακή Οργάνωση Άρτας ΚΚΕ, 
27/7/2023

ζουν εφημερίες όπου οι ελάχιστοι 
γιατροί εφημερεύουν έως και 11 
ημέρες το μήνα. Η υπερεφημέρευ-
ση εκτός από εξουθενωτική για τους 
ιατρούς, είναι επικίνδυνη τόσο για 
την υγεία τους όσο και για την υγεία 
των ασθενών καθώς οι άνθρωποι 
φυσιολογικά, είναι εξαντλημένη από 
τους υπερεργασίας.

Επιπλέον, παρότι στον απαρχαιωμέ-
νο οργανισμό του νοσοκομείου, οι 
θέσεις των νοσηλευτών φαίνονται 
καλυμμένες, η πραγματικότητα είναι 
εντελώς διαφορετικοί καθώς με δι-
άφορες μετακινήσεις και μετατάξεις 
έχουν βρεθεί σε θέσεις αλλότριες 
του διορισμού τους με αποτέλεσμα 
οι κλινικές να είναι υποστελεχωμέ-
νες, με βάρδιες ασφαλείας, του-

Σε ιδιώτες οι διακομιδές με ασθενοφόρα μετά το εξιτήριο!

Ιδιωτικά ασθενοφόρα  θα 
χρησιμοποιούνται για 
την μεταφορά ασθενών 
που παίρνουν εξιτήριο 
από το Γενικό Νοσοκο-

μείο Άρτας όταν θα ολοκληρω-
θεί ο διαγωνισμός.
Ως πρόσχημα αξιοποιείται η αδυνα-
μία του ΕΚΑΒ για την κάλυψη των 
αναγκών στις διακομιδές, λόγω 
των εγκληματικών ελλείψεων που 
αντιμετωπίζει. Σύμφωνα με πλη-
ροφορίες, ήδη έχουν γίνει αρκετές 
διακομιδές με ιδιωτικά ασθενοφόρα 
εταιρείας από τον Βόλο.
Την ίδια ώρα, η κυβέρνηση αντί να 
ενισχύσει άμεσα και ουσιαστικά το 
ΕΚΑΒ με μέσα και προσωπικό μετα-
τρέπει σε οδηγούς ασθενοφόρων 
το προσωπικό της Πυροσβεστικής, 
των Ενόπλων Δυνάμεων και των 

δήμων.
«Οι συνάδελφοι υγειονομικοί του 
ΕΚΑΒ (γιατροί, διασώστες, οδηγοί, 
τεχνικοί) κάνουν τιτάνιες προσπά-
θειες να ανταποκριθούν με αυ-
τοθυσία στις αυξημένες ανάγκες, 
όμως το έργο τους σαμποτάρεται 
κυριολεκτικά από όλες τις κυβερ-
νήσεις διαχρονικά. Είναι σκόπιμη η 
υποστελέχωση με στόχο τη σταδι-
ακή ιδιωτικοποίηση της διαδικασίας 
διακομιδών». 
 «Αντί για ενίσχυση του ΕΚΑΒ με 
αύξηση κρατικής χρηματοδότησης, 
οι “δευτερογενείς” διακομιδές πα-
ραχωρήθηκαν στα χέρια ιδιωτών 
με τον πρόσφατο νόμο για τη δευ-
τεροβάθμια περίθαλψη, ενώ ήδη 
οι οικογένειες πολλών ασθενών 
αναγκάζονται να πληρώσουν από 

την τσέπη τους για τη μεταφορά 
ασθενών στις οικίες τους μετά το 
εξιτήριο από το νοσοκομείο», προ-
σέθεσε.
 
Πλήρη στελέχωση του ΕΚΑΒ με μό-
νιμο προσωπικό όλων των απαραί-
τητων ειδικοτήτων σύμφωνα με τις 
σύγχρονες ανάγκες.

Ανάπτυξη, ανανέωση και πλήρη 
τεχνική υποστήριξη του στόλου 
ασθενοφόρων με τον αναγκαίο 
αριθμό σύγχρονων επίγειων, πλω-
τών και εναέριων μέσων.

Μεταφορά όλων των ασθενών με 
εξιτήριο σε όποιο νομό είναι η οικία 
του.



Επί παντός επιστητού
το ΣΑΛΟΝΙ της εφημερίδας ΑΠΟΨΗ:.
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Στην ολομέλεια της Βουλής 
τοποθετήθηκε ο Γιώργος 
Στύλιος αναφορικά με το 
Νομοσχέδιο του Υπουργεί-
ου Υγείας που αντιμετωπίζει 

άμεσες ανάγκες του Ε.Κ.Α.Β και δια-
σφαλίζει την ομαλή λειτουργία του Ε.
Σ.Υ. Ο κ. Στύλιος επεσήμανε πως αυτή η 
πρωτοβουλία αποδεικνύει τα γρήγορα 
αντανακλαστικά της κυβέρνησης της 
Νέας Δημοκρατίας και τη βούλησή της 
να δίνει λύσεις στα προβλήματα. 

Ο Βουλευτής Άρτας της Νέας Δημοκρα-
τίας υπογράμμισε πως με τις διατάξεις 
του νομοσχέδιο καλύπτονται άμεσα τα 
κενά σε οδηγούς ασθενοφόρων στα 
νησιά και τις ορεινές περιοχές με την 
αξιοποίηση στελεχών των Ενόπλων Δυ-
νάμεων, του Πυροσβεστικού Σώματος 
και εργαζομένων των Οργανισμών Το-

ευκολότερη την πρόσληψη επικουρι-
κού προσωπικού από το Ε.Κ.Α.Β και 
την συνέχιση της ομαλής λειτουργίας 
του Ε.Σ.Υ. 

Κλείνοντας την τοποθέτησή του ο 
Γιώργος Στύλιος επεσήμανε πως η 
υγεία είναι το πολυτιμότερο αγαθό, 
αφορά τα παιδιά μας, τους γονείς μας, 
εμάς τους ίδιους. Απαιτεί ετοιμότητα, 
σοβαρότητα και άμεσες λύσεις. Για να 
προσθέσει πως η Κυβέρνηση δίνει μια  
πρώτη λύση σε ένα επείγον πρόβλη-
μα και κάνει ένα ακόμα βήμα προς το 
στόχο της. Τη δημιουργία ενός σύγ-
χρονου, δίκαιου και αποτελεσματικού 
συστήματος υγείας, αυτού που αξίζει 
στους Έλληνες.

Ομιλία της Όλγας Γεροβασίλη,  στην ολομέλεια στη συζή-Ομιλία της Όλγας Γεροβασίλη,  στην ολομέλεια στη συζή-
τηση του σχεδίου  νόμου του υπουργείου Εσωτερικώντηση του σχεδίου  νόμου του υπουργείου Εσωτερικών

Κυρίες και κύριοι συνάδελ-
φοι,

Άκουσα από πολλούς ομιλη-
τές της ΝΔ ότι σήμερα,  στο 
υπό συζήτηση Νομοσχέδιο 
της Κυβέρνησης για την 
Ψήφο των αποδήμων, είναι 
ιστορική μέρα, ιστορική από-
φαση για ένα εθνικό ζήτημα. 
Θα συμφωνήσω ότι οι έλλη-
νες της ομογένειας αποτε-
λούν εθνικό κεφάλαιο.
Παράλληλα όμως, αισθάνο-
μαι λίγο άβολα καθώς σή-
μερα διανύουμε την όγδοη 
μέρα μιας εθνικής τραγωδί-
ας. Φαίνεται ότι αυτό που 
«καίει» την Κυβέρνηση είναι 
οι επόμενες εκλογές ενώ η 
χώρα καίγεται κυριολεκτικά.
Είχα, θυμάμαι, κάνει μια ομι-
λία στη Βουλή τον Αύγουστο 
του 2021, με αφορμή τότε 
τις πυρκαγιές στην Εύβοια 
και είχα πει, στον κ. Μητσο-
τάκη: «καράβια να πάρετε». 
Ήταν τότε που πάλι δεν 
υπήρχε σχέδιο αντιμετώπι-
σης της πυρκαγιάς, οι φωτιές 
έσβηναν στη θάλασσα και η 
κυβέρνηση έψαχνε καράβια 
να μεταφέρει τους ανθρώ-
πους από φλεγόμενη ακτή 
σε άλλη φλεγόμενη ακτή!
Η χώρα σήμερα είναι και 
πάλι σε πύρινο κλοιό. Η Κέρ-
κυρα, η Κάρυστος, το Αίγιο, 
και η Ρόδος που καίγεται για 
8η μέρα.
Πέραν της τεράστιας οικο-
λογικής καταστροφής, τα 
διεθνή μέσα μεταδίδουν  
εικόνες ντροπής: χιλιάδες 
κάτοικοι σε απόγνωση να 
ξεσπιτώνονται  βλέποντας 
τους κόπους μιας ζωής να 
παραδίδονται στις φλόγες 

και ταυτόχρονα χιλιάδες του-
ρίστες να τρέχουν αλλόφρο-
νες, χωρίς συντονισμό, προς 
τη θάλασσα. Οι εθελοντές 
μας παίρνουν τηλέφωνο, 
στέλνουν μηνύματα, έχουν 
εξαντληθεί οι δυνάμεις τους. 
Οι άνθρωποι είναι απελπι-
σμένοι, οι έλληνες πολίτες 
κάτοικοι της Ελλάδας είναι 
σε απόγνωση. Στο ίδιο έργο 
θεατές. Οι φωτιές σβήνουν 
στη θάλασσα.
Μια τεράστια καταστροφή 
και την ίδια στιγμή  η Κυβέρ-
νηση μιλά για …μεγαλειώδη 
επιτυχία απομακρύνσεων 
εκκενώσεων κ.λπ. Ο Πρω-
θυπουργός χθες στη Βουλή 
ισχυρίστηκε ότι βρίσκεται η 
κυβέρνηση «σε πόλεμο με 
τις πυρκαγιές» και –τι έκανε 
όντας σε «εμπόλεμη κατά-
σταση»;- επισκέφθηκε κατά 
τι αξύριστος στο συντονιστι-

κό της Πυροσβεστικής στο 
Μαρούσι.
Η πολιτική προστασία είναι 
ευθύνη και καθήκον του 
κράτους. Όχι μόνο εκ των 
υστέρων αλλά εκ των προ-
τέρων.
Κυρίες και κύριοι συνάδελ-
φοι,
Η πολιτική προστασία είναι 
ευθύνη και καθήκον του 
κράτους. Όχι μόνο εκ των 
υστέρων αλλά εκ των προ-
τέρων.
Τα στάδια του κύκλου δια-
χείρισης καταστροφών είναι 
η πρόληψη, η ετοιμότητα, η 
αντιμετώπιση και η αποκατά-
σταση.
Η Κυβέρνηση αυτή επί 4 
χρόνια και ένα μήνα (συνε-
χίζοντας το απολύτως πλέον 
δικό της έργο) αγνοεί και την 
πρόληψη και την ετοιμότη-
τα και την αντιμετώπιση και 

την αποκατάσταση. Αρκείται 
στο να στέλνει μηνύματα με 
το 112 για εκκενώσεις αφού 
φτάσει η φωτιά προ των πυ-
λών και απειλείται η ανθρώ-
πινη ζωή.
Πριν 2 χρόνια 1,5 εκατομμύ-
ριο στρέμματα καμένα. Σή-
μερα, ακόμη η γη καπνίζει. 
Δεν γίνεται να συνεχίσουμε 
έτσι ως χώρα.
Το 2019  ο ΣΥΡΙΖΑ παρέ-
δωσε ιδιοχείρως έτοιμο και 
πλήρες σ/ν στη ΝΔ για την 
Ενιαία Αρχή Πολιτικής Προ-
στασίας και σήμερα η χώρα 
βρίσκεται ακόμη στο έλεος 
των  χαωδών διατάξεων του 
2014 και του 2003!
Ο ΣΥΡΙΖΑ, παρά τον πόλεμο 
λάσπης που δεχτήκαμε και 
ως κυβέρνηση, άφησε μια 
σημαντική παρακαταθήκη:
·        To Νοέμβριο του 2019 
παραλάβαμε, όπως και όλα 

τα κόμματα, το πόρισμα 
της Επιτροπής Goldammer 
η οποία είχε συσταθεί ομο-
φώνως.
·        Εργαστήκαμε συστη-
ματικά και σκληρά επί 8 μή-
νες με μία τεράστια διαβού-
λευση με όλα τα συναρμόδια 
υπουργεία, με επιστημονι-
κούς φορείς με την τοπική 
αυτοδιοίκηση τα Σώματα 
Ασφαλείας κ.λπ.  και κατόπιν 
καταθέσαμεστη Βουλή Πρό-
ταση Νόμου για την δημι-
ουργία Εθνικής Αρχής Πολι-
τικής Προστασίας, την οποία 
και παραδώσαμε ιδιοχείρως 
στην κυβέρνηση πλέον της 
Νέας Δημοκρατίας το 2019
·        Τι προβλέπαμε στο 
Σχέδιο νόμου;
–το ξεκαθάρισμα των αρμο-
διοτήτων και την καθιέρωση 
Πρωτοκόλλων Συντονισμού 
των συναρμόδιων φορέων.

πικής Αυτοδιοίκησης. Ενώ περιέχει και μια σειρά από διατάξεις που καθιστούν 

–Τη δημιουργία αυτοτελών 
τμημάτων πολιτικής προ-
στασίας στου δήμους, ως 
κύτταρα συντονισμού με την 
κεντρική διοίκηση στη βάση 
προδιαγεγραμμένων ενεργει-
ών και όχι ‘αυθόρμητων και 
τυχαίων αντιδράσεων της 
στιγμής’
Σημειωτέον δε ότι είχαν εκ-
φραστεί θετικά για την πρό-
ταση αυτή όλα τα υπουρ-
γεία, όλοι οι φορείς που 
συμμετείχαν στην σύνθεση 
αυτού του νομοσχεδίου, 
ΚΕΔΕ (γιατί η Αυτοδιοίκηση 
δεν είναι ο «αυτοφωράκιας» 
της Κυβέρνησης, όπως χαρα-
κτηριστικά είπαν οι αυτοδιοι-
κητικοί προσφάτως) όσο και 
το  Συμβούλιο της Ευρώπης.
Όμως δεν σας άρεσε η πρό-
τασή μας! Φέρατε δικό σας 
νόμο τον Φεβρουάριο του 
2020 με …συντονιστές μετα-
κλητούς (!)
Και μόλις τον ψηφίσατε, τον 
ν. 4662/2020, οι ίδιοι τον 
θέσατε σε αναστολή, τον 
Μάρτιο του 2020 γιατί είναι 
ανεφάρμοστος και αναπο-
τελεσματικός σχετικά με το 
φλέγον θέμα και τις ανάγκες 
της Πολιτικής προστασίας.
Συμπέρασμα: Τέσσερα χρό-
νια και ένα μήνα κυβέρνησης 
ΝΔ εφαρμόζονται ακόμη οι 
χαώδεις διατάξεις του 2014 
και 2003!
Και τι κάνατε; Φτιάξατε  το 
Υπουργείο Πολιτικής Προ-
στασίας! Ωραίο το κτίριο, 
όπως είπε ο Πρωθυπουργός, 
δεν διαφωνούμε. Άνετο και 
σύγχρονο.. Πολυτελές… θα 
συμφωνήσω …αλλά ποιός, 
πώς και ποιους συντονίζει; 

Ομιλία του Γιώργου Στύλιου για το νομοσχέδιο του Υπουργείου Υγεί-
ας που αντιμετωπίζει τις άμεσες ανάγκες του Ε.Κ.Α.Β και του Ε.Σ.Υ



10
ΑΠΟΨΗ:. ΤΕΤΑΡΤΗ02 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2023 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 120

Επί παντός του Επιστητού

www.apopsi-press.gr

Ο Π. ΓΑΡΟΥΦΑΛΙΑΣ ΕΤΟΙΜΟΣ ΝΑ ΟΡΚΙΣΤΕΙ ΩΣ 
ΠΡΩΤΟΣ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΣ ΤΗΣ ΜΕΤΑΠΟΛΙΤΕΥΣΗΣ

Ολ ο κ λ η -
ρώνοντας 
την αφή-
γησή του  
ο Σταύ-

ρος Ψυχάρης αναφο-
ρικά με την παρ’ ολί-
γον πρωθυπουργία 
Γαρουφαλιά(σ.σ ίδετε 
«Τα παρασκήνια της 
αλλαγής», Ιούλιος 
1974 171), σημειώ-
νει: «Ρώτησε αμέσως 
ο στρατηγός Γκιζίκης 
τον τότε αρχηγό των 
ενόπλων δυνάμεων, 
τι λέγουν σχετικά οι 
άλλοι τρεις αρχηγοί. 
Συμφωνούν…., απά-
ντησε ο στρατηγός 
Μπονάνος. Εγώ όμως 
δεν συμφωνώ…, είπε 
ο τότε Πρόεδρος της 
Δημοκρατίας, ενώ οι 
άλλοι αξιωματικοί που 
βρισκόταν ήδη στο 
γραφείο του Νίκας, 
Πηλιχός, Παλαίνης 
και Μπραβάκος(σ.σ, 
αξιωματικοί απόλυ-
τα αφοσιωμένοι στον 
ταξίαρχο Ιωαννίδη, 
όπως και ο στρατηγός 
Γκιζίκης), κουνούσαν 
χαρακτηριστικά τα 
κεφάλια τους, δείχνο-
ντας να διαφωνούν με 
τον στρατηγό Μπο-
νάνο…». Αλλά και οι 
τότε Αρχηγοί Αεροπο-
ρίας(Αλ. Παπανικολά-
ου) και Ναυτικού(Π. 
Αραπάκης) αργότερα, 
μετά την έλευση Κ. 
Καραμανλή, δήλωσαν 
ότι και εκείνοι διαφω-
νούσαν με την  από-
φαση Μπονάνου για 
την πρωθυπουργο-
ποίηση του Π. Γαρου-
φαλιά.
Όμως σε αντίθεση με 
τους πιο πάνω ισχυρι-
σμούς του κ. Σταύρου 
Ψυχάρη και τις οψιγενείς 
διαψεύσεις των πιο πάνω 
δύο Αρχηγών, ο τότε 
ΑΕΔ στρατηγός Γρηγ. 
Μπονάνος(3) σχετικά με 
την επίμαχη επίσκεψή 
του στον στρατηγό Γκιζί-

νεφώνησαν μαζί μου και 
ο Γκιζίκης έδειξε «στρι-
μωγμένος» και έκαμε 
μια άλλη πρόταση. Αντί, 
είπε, να καλέσουμε μόνο 
τον Γαρουφαλιά, διατί 
δεν καλούμε όλους τους 
πολιτικούς ηγέτας δια να 
ακούσωμεν και εκείνων 
τας απόψεις;». Βέβαια λί-
γες ώρες μετά  την απο-
δοχή από τους τέσσερις 
Αρχηγούς της τελευταίας 
πρότασης Γκιζίκη το άτυ-
πο συμβούλιο των πολι-
τικών, που συνεκλήθη 
στις 2 το μεσημέρι της 
ίδιας ημέρας, διαφορετι-
κά αποφάσισε. Συγκεκρι-
μένα, με την ενθάρρυν-
ση των παριστάμενων 
ηγετών των ενόπλων 
δυνάμεων και του Προ-
έδρου της Δημοκρατίας, 
αρχικά αποφασίστηκε ο 
σχηματισμός πολιτικής 
κυβερνήσεως  υπό τους 
Παναγιώτη Κανελλόπου-
λο  και Γεώργιο Μαύρο, 
ο οποίος τελικά ακυρώ-
θηκε, για να αποφασιστεί 
ενδιάμεσα η πρόσκληση 
στον Κων/νο Καραμανλή 
να επιστρέψει επειγό-
ντως από το Παρίσι και 
να ηγηθεί της πρώτης 
κυβερνήσεως της μετα-
πολίτευσης. Σε επιβεβαί-
ωση του προ-εκτεθέντος 
γεγονότος της παρ’ ολί-
γον πρωθυπουργίας του, 
στενός συνεργάτης του 
αειμνήστου Αρτινού πο-
λιτικού, απεκάλυψε στον 
γράφοντα, ότι λίγες βδο-
μάδες προτού επισυμβεί 
η μεταπολίτευση σε συ-
νάντησή του με τον Π. 
Γαρουφαλιά στη Γενεύη, 
ο τελευταίος μεταξύ των 
άλλων του είπε: «….θα 
υπάρξουν ραγδαίες 
εξελίξεις πολύ σύντο-
μα. Θα σε χρειαστώ 
…». Ενώ οι έγκυροι 
Τάϊμς του Λονδίνου 
στο φύλλο της 24 ης 
Ιουλίου σε πρωτοσέ-
λιδη καταχώρηση ση-
μείωνε: «Κυβέρνηση  
Π. Γαρουφαλιά στην 
Αθήνα. Τα πρώτα εν-
νέα ονόματα υπουρ-
γών»(σ. σ, προφανώς 
το δημοσίευμα αφο-
ρούσε την είδηση της 
προηγούμενης ημέ-
ρας)
_________________
_________________
_________________
____
. (3)    Γρηγ. Μπονάνος  
«Η ΑΛΗΘΕΙΑ»(εκδό-
σεις Χρηστάκη) στη 
σελ.278 & 279 
 

Γράφει ο 
Αντώνης 

Κολιάτσος

κη για την προς αυτόν κοι-
νοποίηση ομόφωνης από-
φασης της τότε ηγεσίας 
των ενόπλων δυνάμεων, 
τους διαψεύδει σημειώνο-
ντας επί λέξει: 
 «…Περί την 9 η πρω-
ινή της 22 ας Ιουλίου 
1974 όταν εμείναμε 
μόνοι οι τέσσαρες (σ.σ. 
δηλαδή ο Μπονάνος και 
οι αρχηγοί των τριών 
κλάδων των Ενόπλων 
Δυνάμεων) ήλεγξα αν 
παρακολουθούμεθα 
από κάποιον και όταν 
εβεβαιώθην ότι αυτό 
δεν συνέβαινε, τους 
είπα να καθίσουν. Επί-
στευα ότι είχεν έλθη η 
ώρα να υλοποιήσω το 
σχέδιον που από και-
ρόν εσκεπτόμην. Να 
πολιτικοποιήσω το κα-
θεστώς και να απομα-
κρύνω τας Ενόπλους 
Δυνάμεις από την ευ-
θύνην της διακυβερνή-
σεως της χώρας και την 
φθοράν της αναμείξε-
ώς των με έργα άσχε-
τα με την αποστολήν 
των. Αλλ΄ είχα ανάγκην 
και της συμφώνου γνώ-
μης των άλλων Αρχηγών. 
Τας απόψεις μου βεβαίως 
τας εγνώριζαν όλοι, αφού 
άλλωστε δεν τας απέκρυ-
πτα και τας είχα αναπτύξει 
κατ’ επανάληψιν εις συ-
γκεντρώσεις αξιωματικών. 
Επηκολούθησε λοιπόν 
μεταξύ μας η ακόλουθος 
συνομιλία, την οποίαν με-
ταφέρω εδώ μαγνητοφω-
νικώς και κατά λέξιν:

- Αρχηγός προς Γαλα-
τσάνον:
- Ανδρέα, ελέγχεις τον 
Στρατόν;  Μάλιστα.- 
Εάν διατάξεις οτιδή-
ποτε, θα εκτελεσθή; - 
Μάλιστα.
Αρχηγός προς Αραπά-
κην:
 Πέτρο, ελέγχεις το 
Ναυτικόν;- Μάλιστα, 
κύριε Αρχηγέ. Είμαι 
πολύ αγαπητός.
- Εάν διατάξεις οτιδή-
ποτε, θα εκτελεσθή;- 
Μάλιστα.
Αρχηγός προς Παπανι-
κολάου:- 
Εσύ, Αλέκο, ελέγχεις 
την Αεροπορία; Μάλι-
στα.
Αρχηγός προς όλους:
- Τώρα σας ερωτώ, εάν 
εγώ διατάξω κάτι, σεις 
θα πειθαρχήσετε και 
θα το εκτελέσετε;
Ομόφωνος απάντησις:
- Βεβαίως, κύριε Αρχη-
γέ. Οτιδήποτε διατάξε-
τε, θα εκτελεσθή.
Τότε ηγέρθην της θέσεώς 
μου και αντήλλαξα χειρα-
ψίαν με έναν έκαστον χω-
ριστά, λέγων: Αυτή η χει-
ραψία είναι η επισφράγισις 
ενός συμβολαίου τιμής 
μεταξύ μας. Ουδείς όμως 
πρέπει να λάβει γνώσιν 
των αποφάσεών μας, διό-
τι οι μηχανισμοί του Ιωαν-
νίδη παραμένουν ισχυροί 
ακόμη. Να αναμένετε τας 
διαταγάς μου. Πηγαίνω 
στον Γκιζίκη, δια να αξι-
ώσω αλλαγήν κυβερνή-
σεως. Σεις θα περιμένετε 

στα γραφεία σας και δεν 
θα απομακρυνθείτε, ότι 
και αν συμβή, αναμένο-
ντες ειδοποίησή μου[…].. 
Ο Γρ. Μπονάνος στη δε 
σελ. 279 του βιβλίου 
του «Η ΑΛΗΘΕΙΑ» συ-
νεχίζει  με τα εξής: «κύ-
ριε Πρόεδρε(Γκιζίκης) 
έρχομαι  εκ μέρους των 
Ενόπλων Δυνάμεων να 
απαιτήσω αλλαγήν κυ-
βερνήσεως. Οι Αρχηγοί 
των κλάδων των Ενό-
πλων Δυνάμεων είναι 
απολύτως σύμφωνοι 
με την πρωτοβουλί-
αν μου και αναμένουν 
στα Αρχηγεία διαταγάς 
μου. Ως νέον πρωθυ-
πουργόν, επιλέξαμε 
τον κύριον Πέτρον Γα-
ρουφαλιάν. Ο Γκιζίκης 
δεν έδειξε να εκπλήσ-
σεται από την ενέργειάν 
μου, δίδων την εντύπωση 
ότι, περίπου, με επερίμε-
νε. Εδέχθη με απόλυτον 
ηρεμίαν την απαίτησίν 
μου και με ιδιαιτέρως φι-
λικόν τόνον, μου απήντη-
σε: Συμφωνώ και εγώ, 
αλλά πρέπει να ερω-
τηθεί και ο Ιωαννίδης 
Εστράφη κατόπιν προς 
τους δύο αξιωματικούς 
και τους ηρώτησεν εάν 
γνωρίζουν που ευρί-
σκετο ο Ταξίαρχος. Ο 
Πηλιχός απήντησεν ότι 
δεν έχουν ιδέαν και ότι 
δεν αποκλείεται ο Ιω-
αννίδης «να έχει τώρα 
τινάξει τα μυαλά του 
στον αέρα[…].Εγνώριζα 
ότι ο Παλαΐνης, όπως και 

ο Πηλιχός, ήταν μεταξύ 
αυτών που ενεφανίζοντο 
πάντοτε με εκείνον που 
εθεώρουν ισχυρότερον.
Και έδωσαν αργότερα 
αποδείξεις περί αυτού, 
όταν κατέστησαν τσιρά-
κια του Αβέρωφ. Αλλά 
πλέον από τη στιγμή που 
είχα θέσει το θέμα στον 
Γκιζίκη, είχα τονίσει ότι 
συμφωνούν μαζί μου και 
οι άλλοι αρχηγοί και είχα 
επιλέξει και τον πρωθυ-
πουργό, δεν με ενδιέφερε 
το να το πληροφορηθεί 
ο Ιωαννίδης την πρωτο-
βουλία μου. Μόνον αν με 
επυροβόλουν πριν προ-
λάβω να δώσω διαταγάς 
στους τρεις Αρχηγούς που 
με ανέμεναν, ήτο δυνατόν 
να σταματήσουν τας εξε-
λίξεις[…].Όταν έφθασαν(-
στο Πεντάγωνο) οι τρεις 
Αχηγοί (Γαλατσιάνος, Πα-
πανικολάου, Αραπάκης), 
ο Γκιζίκης τους ηρώτησεν 
εάν γνωρίζουν το διάβημά 
μου και εάν συμφωνούν 
μαζί μου. Απάντησαν κα-
ταφατικώς. Εν συνεχεία ο 
Γκιζίκης είπεν ότι πρέπει 
να ευρεθεί και ο Ιωαννί-
δης δια να συμφωνήσει 
και αυτός. Και εγώ του 
απάντησα ότι αδιαφόρως 
του εάν ευρεθεί ή όχι, εάν 
προσέλθει ή όχι και εάν 
συμφωνήσει ή όχι ο Ιωαν-
νίδης, εμείς θα προχωρή-
σουμε στην αλλαγή(σ. σ, 
σχηματισμό πολιτικής κυ-
βέρνησης υπό τον Π. Γα-
ρουφαλιά), τώρα αμέσως. 
Οι υπόλοιποι Αχηγοί συ-

παραμονές  της πολιτικής μεταβολής του Ιουλίου 1974

(Μέρος Β)
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Αυτό το καλοκαίρι 
όλοι εμείς οι πο-
λίτες αυτού του 
τόπου θα το θυ-
μόμαστε για όλη 

τη ζωή μας ως ένα φρικαλέο 
εφιάλτη τον οποίο δεν θα θέ-
λαμε ποτέ να ξαναζήσουμε.

  Η φύση που τόσο αγαπάμε- άλ-
λοι ουσιαστικά κι άλλοι υποκριτι-
κά- λαβώθηκε για μια ακόμη φορά 
θανάσιμα από βέβηλα χέρια που 
έσπειραν τον πύρινο όλεθρο στα 
δάση, στα χωριά, τις κωμοπόλεις, 
προκαλώντας το θάνατο σε αθώ-
ους συμπολίτες μας.

  Τούτο το καλοκαίρι θα μοιάζει 
σαν ένα ενοχλητικό φάντασμα 
που θα ταράζει τα όνειρά μας 
και θα πυρπολεί τις σκέψεις μας. 
Κι αυτές οι αποτρόπαιες εικόνες, 
τα μαυρισμένα λείψανα των δέ-
ντρων και των καμένων χωριών, 
όσο θα στέκουν εκεί, η θέα τους 
και μόνο θα μας προκαλεί οδύνη 
και ενοχές για όλα όσα δεν κά-
ναμε, για όλα όσα αμελήσαμε να 
υποδείξουμε έγκαιρα αλλά και να 
συνεισφέρουμε πριν από τη μεγά-
λη καταστροφή.

  Οι φωτιές αυτή τη φορά δεν 

έκαψαν μόνο δάση, καλλιεργήσι-
μες εκτάσεις, ζώα. Έκαψαν ανθρώ-
πους, σπίτια, ζωές, καρδιές. Την 
ψυχή όσων έχασαν ανθρώπους και 
περιουσίες από τις πυρκαγιές πλημ-
μυρίζουν αισθήματα βαριάς θλίψης, 
οργής, απελπισίας, μοναξιάς αλλά κι 
ένα τεράστιο ερωτηματικό: Γιατί ;

  Άνθρωποι «ξεριζωμένοι», διωγμέ-
νοι με τον πιο βίαιο τρόπο από τα 
σπίτια, από την ιδιαίτερη πατρίδα 
τους, από το σημείο στο οποίο έχτι-
σαν μια ολόκληρη ζωή, οι πυρόπλη-

κτοι νιώθουν μόνοι, αβοήθητοι.

  Άνθρωποι αλλόφρονες παρακο-
λουθούσαν με δέος την πύρινη 
λαίλαπα να καταστρέφει με απί-
στευτη δύναμη και ταχύτητα τα 
δάση και τις καλλιέργειες παρακεί-
μενων περιοχών, αδυνατώντας να 
πιστέψουν πως σε ελάχιστο χρόνο 
ο όλεθρος θα σάρωνε και το δικό 
τους βιος, απειλώντας ακόμα και τη 
ζωή τους.

  Η οικολογική και οικονομική κα-

ταστροφή είναι ανυπολόγιστη. Μέ-
χρι τη στιγμή που καταγράφαμε τις 
διαπιστώσεις μας, οι φωτιές μαίνο-
νται σε αρκετές περιοχές, ενώ ήταν 
αδύνατον από τον κρατικό μηχα-
νισμό να προσδιοριστεί το ακριβές 
μέγεθος της πύρινης καταστροφής.

  Καθένας από εμάς ας αναλογιστεί 
το μερίδιο ευθύνης του πριν αναθε-
ματίσει όλους εκείνους που ολιγώ-
ρησαν, πήραν λαθεμένες αποφά-
σεις ή δεν ενήργησαν έγκαιρα.

  Η «συμφιλίωση» με τις μαζικές 
καταστροφές μπορεί να επιτευ-
χθεί μόνο με τη συστράτευση 
όλων των πολιτών κάτω από 
το πνεύμα του εθελοντισμού με 
διάφορες μορφές δράσης και τις 
συνεισφορές στους πληγέντες 
με κάθε ηθικό και υλικό μέσο. 
Άλλωστε, εκεί αναδεικνύονται η 
διαφορετικότητα, η ανθρωπιά, 
το άλλοθι κάθε μέλους της κοι-
νωνίας που δηλώνει ότι υπάγε-
ται στην ευεργετική σκέπη του 
πολιτισμού. Ο αλτρουισμός, η 
αυτοδιάθεση, η συμπόνια, η 
συνδρομή αποτελούν έννοιες 
που διακατέχουν κάθε πολιτι-
σμένη κοινωνία.

  Η ώρα της συμμετοχής και του 
εθελοντισμού στέκει προκλητι-
κά απέναντί μας για μια ακόμη 
φορά.  Θα ήταν ολέθριο να την 
αγνοήσουμε…

  Η ε λ λ η ν ι κ ή   ψ υ χ ή, 
αν και καψαλισμένη, είναι ακό-
μη ζωντανή, ηρωική, περήφανη, 
αντιστεκόμενη με σθένος απέ-
ναντι σε κάθε συμφορά.

ΙΧΝΗΛΑΤΩΝΤΑΣ….θέσεις για το 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ, την ΦΥΣΗ, το ΚΥΝΗΓΙ

ΚΡΑΝΙΟΥ ΤΟΠΟΣ… όλα από χέρι καμένα

Γράφει ο  
Κώστας Λύτρας

Τα καθήκοντα του Δι-
ευθυντή της Ορθο-
παιδικής Κλινικής του 
Γενικού Νοσοκομείου 
Άρτας ανέλαβε ο ορ-

θοπεδικός Κώστας Τζουμάκας, 
στην θέση του συνταξιοδο-
τηθέντος Διευθυντή κ. Τάσου 
Γκρέστα.
Ο αρτινός Κώστας Τζουμάκας, 
στην ανάρτησή του στα social 
media ανέφερε “Με χαρά και 
ιδιαίτερη τιμή ανακοινώνω 
την ανάληψη της Διεύθυνσης 
της Ορθοπαιδικής κλινικής του 
Γενικού νοσοκομείου Άρτας.
Μια κλινική που υπηρετώ από 
το 1993 από το παλιό Νοσο-
κομείο.Μια κλινική που αποτε-
λεί κόσμημα για τον Νομό μας 
και την ευρύτερη περιοχή της 
Βορειοδυτικής Ελλάδας.Ευχα-
ριστω πολύ πρωτίστως την Δι-
οίκηση του Νοσοκομείου,τους 
συναδέλφους μου της κλινικής 
και γενικά του Νοσοκομείου τις 
νοσηλεύτριες και νοσηλευτές 
που με στήριξαν όλα αυτά τα 
χρόνια.Θα κάνω ότι μπορώ για 
να συνεχιστεί το έργο της κλι-
νικής μας.Καταληγοντας θέλω 
να τονίσω ότι η κλινική μας θα 

Ο Κώστας Τζουμάκας νέος Διευθυντής 
της Ορθοπαιδικής κλινικής του ΓΝΑ

συνεχίσει να δυναμώνει από 
ΟΛΟΥΣ και όχι από έναν.Ευ-
χαριστω τέλος την οικογένεια 
μου για την αμέριστη στήριξη 
της”.
Ευχόμαστε στον καλό γιατρό, 
να έχει ευδόκιμη πορεία στη 
νέα του θέση, καθώς η Ορθο-
παιδική Κλινική είναι κυριο-
λεκτικά στολίδι της δημόσιας 
Υγείας στην περιοχή μας και 
βέβαια δεν μπορούμε να πα-
ραλείψουμε δυο χαρακτηριστι-
κά: την άψογη λειτουργία του 
προκατόχου του και βέβαια την 
ιστορική οικογενειακή σύνδε-
ση του Κώστα Τζουμάκα, με το 
Γενικό Νοσοκομείο, στο οποίο 
ο αείμνηστος πατέρας του Χα-
ρίλαος, αφιέρωσε την ζωή του 
ως Αρχίατρος και στη συνέχεια 
Πρόεδρος του Νοσοκομείου, 
κατά την περίοδο από την λει-
τουργία του στο Κληροδότημα 
Ζάρρα, μέχρι την μεταφορά 
του στο λόφο Περάνθης στις 
αρχές της δεκαετίας του 90.
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Το 

Στρατηγικό 
Σχέδιο της 
Περιφέρει-
ας Ηπείρου 
για τις οδι-
κές συνδέ-
σεις Πρέβε-
ζα – Ιόνια 
Οδός και 
Π ρ έ β ε ζ α - 
Η γ ο υ μ ε ν ί -
τσα  παρου-
σ ι ά σ τ η κ ε 
τη Δευτέρα 
στην Πρέβε-
ζα από τους 
μελετητές- 
τ ε χ ν ι κ ο ύ ς 
συμβούλους 
που έχουν 
οριστεί από 
την Περιφέ-
ρεια.

Όπως δήλωσε ο Περιφε-
ρειάρχης κ. Αλέξανδρος Κα-
χριμάνης ήταν μια πρωτοπο-
ριακή εκδήλωση στην οποία 
παρουσιάστηκε η πολύ σο-
βαρή εργασία που έγινε από 
την ομάδα Μελετητών στην 
οποία ανέθεσε την ωρίμανση 
των μελετών η Περιφέρεια 
Ηπείρου.
Στην Εισαγωγική του τοπο-
θέτηση ο Περιφερειάρχης, 
εξήγησε ότι   τα δύο έργα 
ήταν στην αποκλειστική αρ-
μοδιότητα του Υπουργείου 
Υποδομών, το οποίο είχε 
αναθέσει  την εκπόνηση των 
μελετών το 2006  και από το 
2022 ανέλαβε η Περιφέρεια 
να  τις συνεχίσει  και να ανα-
ζητήσει πόρους για τη χρη-
ματοδότησή τους. «Είχε γίνει 
πολύ δουλειά από το Υπουρ-
γείο Υποδομών, αλλά δυστυ-
χώς χωρίς αντίκρισμα»,  τό-
νισε ο Περιφερειάρχης. 
Ειδικότερα για τον οδικό 
άξονα Ιόνια Οδός – Πρέβεζα, 
ανέφερε – και οι μελετητές 
επιβεβαίωσαν–  ότι οι με-
λέτες δεν έχουν παραδοθεί  
από το Υπουργείο Υποδομών 
στο σύνολό τους, όσες έχουν 
παραδοθεί είναι ημιτελείς και 
χρήζουν ουσιαστικών αλλα-
γών.  Εξίσου σημαντικό είναι 
ότι οι  μέχρι τώρα εργασίες 
δεν έχουν παραδοθεί στην 
Περιφέρεια σε ψηφιακή μορ-
φή, γεγονός που επιφέρει 
καθυστέρηση στην ωρίμαν-
ση τμημάτων του έργου. 
Από τους μελετητές παρου-
σιάστηκαν οι εναλλακτικές 
προτάσεις χάραξης, ενώ 
όπως ανέφερε ο Περιφε-
ρειάρχης, από τις μελέτες 
που έχουν παραδοθεί η μόνη 
που μπορεί να χρησιμοποι-
ηθεί   είναι η γεωτεχνική 
μελέτη από γέφυρα Καμπής 
της Ιόνιας οδού μέχρι την 
περιοχή της γέφυρας Καλο-

ΥΠΟΔΟΜΕΣ ΟΔΙΚΕΣ ΣΤΗΝ ΗΠΕΙΡΟ

Σε στάδιο τμηματικής υλοποίησης η 
οδική σύνδεση Ιόνια Οδός – Πρέβεζα

και το δεύτερο που θα κα-
ταλήγει στο Κανάλι, θα προ-
ωθούνται σταδιακά με την 
ολοκλήρωση των μελετών. 
Ως προς τα χαρακτηριστικά 
του οδικού άξονα,  ανέφερε 
ότι μέχρι την Πρέβεζα ο σχε-
διασμός προβλέπει τετράιχνη 
διατομή και σε ένα τμήμα  
προβλέπεται και παράπλευρο 
οδικό δίκτυο, για εξυπηρέτη-
ση μόνιμων κατοίκων και για 
διέλευση αγροτικών μηχανη-
μάτων.  
Ο Περιφερειάρχης αναφέρ-
θηκε επίσης στο γεγονός ότι 
οι τεχνικοί σύμβουλοι του 
έργου, είναι Ηπειρώτες και 
πρόκειται για την ίδια ομάδα 
η οποία συνέβαλε στην ωρί-
μανση μελετών του τμήμα-
τος  Καλπάκι – Κακαβιά του 
οδικού άξονα Ιωάννινα- Κα-
καβιά της  Ιόνιας οδού, τις 
οποίες στη συνέχεια παρέλα-
βε το Υπουργείο Υποδομών 
και έτσι μπόρεσε να προχω-
ρήσει στη σύνταξη των τευ-
χών δημοπράτησης και την 
προένταξή του στο Τομεακό 
ΕΣΠΑ. 

Της παρουσίασης που έγινε 
από τους μελετητές, ακολού-
θησε διάλογος και δόθηκαν 
απαντήσεις σε ερωτήσεις 
που τέθηκαν από εκπροσώ-
πους της τοπικής κοινωνίας 
της Πρέβεζας. 

Στην εκδήλωση παρέστησαν 
ο Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. 
Πρέβεζας Στράτος Ιωάννου, 
οι Δήμαρχοι Πρέβεζας Νίκος 
Γεωργάκος, Ζηρού Νίκος 
Καλαντζής, ο Πρόεδρος του 
ΤΕΕ Ηπείρου Ιωάννης Τσί-
γκρος, ο Επικεφαλής της πα-
ράταξης «Κοινό Ηπειρωτών» 
Γεώργιος Ζάψας οι θεματικοί 
Αντιπεριφερειάρχες Γιούλα 
Μητροκώστα, Φώτιος Φώ-
της, ο Πρόεδρος του Επιμε-
λητηρίου Πρέβεζας Ιωάννης 
Μπούρης, περιφερειακοί 
και δημοτικοί σύμβουλοι, ο 
πρώην Γενικός Γραμματέας 
Δημοσίων Έργων Γεώργιος 
Τρυφωνίδης, εκπρόσωπος 
της Ιεράς Μητρόπολης Πρέ-
βεζας, πρόεδροι Τοπικών 
Κοινοτήτων κ.α. 

γήρου. Εκτιμάται μάλιστα 
ότι ο προϋπολογισμός του 
συγκεκριμένου τμήματος  θα 
είναι περίπου στο 1/3 του 

προϋπολογισμού που είχε 
συντάξει το Υπουργείο Υπο-
δομών και ανέρχονταν στα 
50 εκ. ευρώ. 

Πρόκειται   για το μόνο  ώρι-
μο τμήμα και το οποίο θα 
προταθεί άμεσα  προς χρη-
ματοδότηση στο ΕΣΠΑ της 

Περιφέρειας Ηπείρου.  Τα 
υπόλοιπα δύο τμήματα,  το 
μεν ένα που περιλαμβάνει 
την παράκαμψη του Λούρου 

Σπύρος Ριζόπουλος: Οδική σύνδεση από 
παραλία Πρέβεζας μέχρι Ιόνια Οδό

Στην Πρέβεζα βρέ-
θηκε εκ νέου το 
οδοιπορικό του 
Σπύρου Ριζόπου-

λου.  Ο υποψήφιος Πε-
ριφερειάρχης Ηπείρου 
μαζί με τον  υποψήφιο 
Περιφερειακό Σύμβουλο 
της Π.Ε. Πρέβεζας Γιώργο 
Ματζαμόρτο, τοποθέτη-
σαν στο «μικροσκόπιο» 
το ελλιπές οδικό δίκτυο 
της Πρέβεζας.

Στις άμεσες προτεραιότητες 
του κυρίου Ριζόπουλου είναι 
η οδική  σύνδεση  της παρα-

λίας  Καστροσυκιάς με την 
Ιόνια Οδό.  Όπως αναφέρε-
ται στο βίντεο, όταν υλοποι-
ηθεί αυτό το έργο ο τουρί-
στας μπαίνοντας  στην Ιόνια 
Οδό θα βγαίνει κατευθείαν 
στη θάλασσα.

Η συγκεκριμένη πρόταση 
«γεννήθηκε»  ως εναλλα-
κτική με περισσότερα πλεο-
νεκτήματα στην υλοποίηση 
του έργου  παράκαμψης της 
Φιλιππιάδας . Αυτή η λύση 
στερείται ουσιαστικής ωφε-
λιμότητας καθώς  ο δρόμος 
περνάει μέσα από ακατοίκη-

τη περιοχή.

Πιο συγκεκριμένα ο προϋπο-
λογισμός για την παράκαμψη 
της Φιλιππιάδας έχει κοστο-
λογηθεί με μελέτες περίπου 
στα 30 εκατ. ευρώ για 4 χλμ. 
Σύμφωνα με τον υποψήφιο 
Περιφερειάρχη Ηπείρου, εάν 
το κονδύλι  για την παράκαμ-
ψη της Φιλιππιάδας κατευθύ-
νονταν στην οδική σύνδεση 
Ιόνια – παραλία  ο δρόμος 
που θα προέκυπτε θα ήταν 
κοντά στα 10 χλμ, θα  βελ-
τίωνε το υφιστάμενο οδικό 
δίκτυο ενώ  παράλληλα θα 

εξυπηρετούσε μια σειρά από 
οικισμούς και χωριά που βρί-
σκονται πάνω στον άξονα.

Ο επικεφαλής των Οριζόντων 
Ηπείρου έχει κάνει ξεκάθαρο 
πλέον πως στο πρόγραμμα 
του  έχει σε άμεση  προτε-
ραιότητα το οδικό δίκτυο για 
οικονομική και τουριστική 
ανάπτυξη της Ηπείρου. Οι  
Ορίζοντες δρομολογούν την 
αναβάθμιση του οδικού δι-
κτύου απόλυτα ισότιμα  με-
ταξύ των νομών και με γνώ-
μονα και τις πληθυσμιακές 
ανάγκες της κάθε περιοχής.
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Νέο κύμα υποψηφίων στο πλευρό του Χριστόφορου Σιαφάκα

Ο συνδυασμός «Άρτα 
Υπεύθυνα Μαζί» με 
επικεφαλής τον Χρι-
στόφορο Σιαφάκα 

ενισχύεται με ακόμα περισ-
σότερους υποψηφίους για τις 
επερχόμενες αυτοδιοικητικές 
εκλογές του Οκτωβρίου.
Μετά την επίσημη ανακοίνωση των 
πρώτων  υποψηφίων στις αρχές 
του Ιουλίου, ο Χριστόφορος Σι-
αφάκας ανακοίνωσε σήμερα την 
προσθήκη ακόμα περισσότερων   
ατόμων συμπληρώνοντας έτσι δυ-
ναμικά και με αέρα νίκης το παζλ 
των 150 δημοτικών και τοπικών 
υποψηφίων της παράταξής του.
«Καλωσορίζουμε στον συνδυασμό 
μας τα νέα πρόσωπα, που αποτε-
λούν μέρος της ισχυρής πλειοψη-
φίας, η οποία θα φέρει τη μεγάλη 
αλλαγή στο Δήμο μας! Άνθρωποι 
με διαφορετικές αφετηρίες, καθα-
ρά πρόσωπα, από όλους σχεδόν 
τους πολιτικούς χώρους, καταξιω-
μένα κοινωνικά και επαγγελματι-
κά ο καθένας στον τομέα του, με 
συμμετοχή στο τοπικό, πολιτιστικό, 
πολιτικό και κοινωνικό γίγνεσθαι, 
συστρατεύονται μαζί μας με κοινό 
γνώμονα την αγάπη για τον τόπο 
μας. Άνθρωποι που θέλουν να αφή-
σουν παρακαταθήκη στις νέες γε-
νιές μια Άρτα διαφορετική!  Άνθρω-
ποι που ζητούν να είναι ο πολίτης 
στο επίκεντρο των πολιτικών μιας 
δημοτικής αρχής. 
Είμαστε περήφανοι που ο συνδυ-
ασμός μας διαρκώς πλαισιώνεται 
με ανθρώπους άξιους, με διάθεση 
προσφοράς στον αυτοδιοικητικό 
στίβο. Είμαστε περήφανοι  που η 
παράταξή μας «Άρτα υπεύθυνα 
Μαζί» κάθε μέρα μεγαλώνει και 
βαδίζει προς τη νίκη με τη στήριξη 
και την εμπιστοσύνη των Αρτινών 
συνδημοτών μας! 
Τους ευχόμαστε θερμά καλή επιτυ-
χία στον αγώνα τους, στον αγώνα 
μας!  Όλοι μαζί σε έναν κοινό βη-
ματισμό προς ένα καλύτερο αύριο! 
Προχωράμε δυνατά και Υπεύθυνα 
Μαζί για το Δήμο Αρταίων», δήλω-
σε ο Χριστόφορος Σιαφάκας
Τα νέα πρόσωπα που έρχονται 
να προστεθούν στον συνδυασμό 
«Άρτα Υπεύθυνα Μαζί» είναι τα κά-
τωθι: 
ΑΣΠΡΟΥΔΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
(Γυμναστής – Προπονητής 
Μπάσκετ)
ΓΙΩΤΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ (Ακτινολό-
γος - Ακτινοθεραπευτής Γ. Ν. 
Άρτας)
ΓΚΑΝΑΡΑΣ ΠΕΡΙΑΝΔΡΟΣ (ΠΕ-
ΡΗΣ) (Αγρότης)
ΓΚΟΥΜΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
(Αγρότης)
ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΣΠΥΡΙΔΟΥΛΑ (Ιδι-
ωτικός υπάλληλος)
ΖΙΑΚΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ (Αστυνο-
μικός)
ΚΑΛΟΚΑΙΡΗ ΧΑΡΑ (Ιδιωτική 
Υπάλληλος)
ΚΑΡΑΧΑΛΙΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
(Ιδιωτικός υπάλληλος)
ΚΑΤΣΟΥΛΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ (Ιδιω-
τικός υπάλληλος)
ΚΟΚΚΑΛΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ (Χειρι-
στής μηχανημάτων)
ΚΟΣΜΑΣ ΛΑΜΠΡΟΣ (Υπάλλη-
λος ΔΟΥ)
ΚΟΥΤΣΟΥΠΑ ΣΟΦΙΑ (Νοση-
λεύτρια Γ. Ν. Άρτας & Μέλος 

ΜΠΙΜΠΑ-ΣΤΑΥΡΟΥ ΜΑΡΙΑ 
(Σύμβουλος Εκπαίδευσης Διεύ-
θυνσης Πρωτοβάθμιας Εκπαί-
δευσης Άρτας)
ΝΙΚΑΡΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
(Αγρότης)
ΝΟΥΤΣΟΣ ΧΡΥΣΟΣΤΟΜΟΣ (ΤΟ-
ΜΗΣ) (Νοσηλευτής Γ. Ν. Άρ-
τας)
ΠΑΝΟΥΛΑ ΦΩΤΕΙΝΗ (Ιδιωτική 
Υπάλληλος)
ΠΑΠΑΚΙΤΣΙΟΥ-ΚΑΨΑΛΗ ΑΓΓΕ-
ΛΙΚΗ (Ιατρός Γ. Ν. Άρτας)
ΠΑΠΑΡΟΥΝΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ (Συ-
νταξιούχος ΙΚΑ)
ΡΟΥΜΠΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ (Νέος 
Αγρότης)
ΣΚΑΝΔΑΛΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ (Συ-
νταξιούχος ΟΤΕ)
ΣΤΑΜΑΤΗΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ (Συ-
νταξιούχος υπάλληλος τηλεπι-
κοινωνιών)
ΤΑΡΑΜΠΟΥΛΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
(Ελεύθερος Επαγγελματίας - 
Ξυλουργός)
ΤΑΤΣΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΤΟΥ ΚΩΝ-
ΣΤΑΝΤΙΝΟΥ (Υπάλληλος Γ. Ν. 
Άρτας)
ΤΖΟΥΚΑΣ ΣΤΑΜΑΤΗΣ (Ελεύθε-
ρος Επαγγελματίας)
ΤΡΑΜΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ (Υπάλ-
ληλος ΙΚΑ-ΕΤΑΜ)
ΤΣΑΜΠΑΣ ΦΩΤΙΟΣ (Αγρότης-ε-
ποχικός υπάλληλος ΤΟΕΒ)
ΤΣΑΤΣΑΡΩΝΗ ΜΑΡΙΑ (Διοικη-
τικός Υπάλληλος Γ. Ν. Άρτας)
ΧΗΤΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ ΤΟΥ ΗΛΙΑ 
(Αγρότης)
ΧΟΥΛΙΑΡΑΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ  (Σεφ 
- Ελεύθερος Επαγγελματίας)
ΧΟΥΣΟΣ ΔΗΜΟΣΘΕΝΗΣ (Ελεύ-
θερος Επαγγελματίας)

Συλλόγου Εργαζομένων)
ΛΙΟΓΚΑ-ΚΑΡΑNΤΖΑ ΖΑΧΑΡΟΥ-
ΛΑ (ΧΑΡΑ) (Οδοντοτεχνίτρια)
ΜΑΝΤΖΟΥΤΣΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ (Γε-

ωπόνος)
ΜΠΑΪΛΗ ΕΥΓΕΝΙΑ (ΒΑΝΑ) (Νο-
σηλεύτρια Κ.Υ. Άρτας)
ΜΠΑΡΤΖΩΚΑΣ ΕΥΣΤΑΘΙΟΣ 

(Ψυχίατρος)
ΜΠΕΤΣΑ-ΣΤΡΕΒΙΝΙΩΤΗ ΠΑΝΑ-
ΓΙΩΤΑ  (Υπάλληλος Περιφερει-
ακής Ενότητας Άρτας)

Αξιότιμε Πρόεδρε του Δημοτικού Συμβουλίου Αρταίων κε Τράμπα.

Αγαπημένε φίλε Κώστα. Προτού προχωρήσω στο κυρίως θέμα της 
επιστολής που κρατάς τώρα στα χέρια σου, επίτρεψέ μου να ανα-
φερθώ προσωπικά σε σένα, μιας και μαζί συμπορευόμαστε 13 και 
πλέον χρόνια, υπηρετώντας αξίες και ιδανικά της Τοπικής Αυτοδι-
οίκησης. 

Από το 2010 και μέχρι αυτή τη στιγμή, έχουμε κληθεί να συναποφα-
σίσουμε και να πάρουμε θέσεις σε πάμπολλα ζητήματα, παίρνοντας 
τις περισσότερες φορές αποφάσεις που είχαν μοναδικό γνώμονα – 
όχι την προσωπική μας προβολή – αλλά την αγάπη στην ιδιαίτερή 
μας πατρίδα. Μοιραστήκαμε ανησυχίες, προβληματισμούς έχοντας 
πάντοτε στο επίκεντρο ΜΟΝΟ το καλό της περιοχής μας και τους 
ανθρώπους που πίστεψαν σε μας για να τους εκπροσωπήσουμε. 

Είμαστε και οι δύο άνθρωποι επαγγελματίες,  ο καθένας στον δικό 
του παραγωγικό τομέα, άνθρωποι που η συναναστροφή ανάμεσα 
σε ανθρώπους αποτελεί ευχαρίστηση αλλά και μέγιστη ευθύνη όταν 
καλούμαστε τόσα χρόνια να τιμήσουμε την εμπιστοσύνη αυτή προς 

Καθημερινά γινόμαστε μάρ-
τυρες εκφυλισμού της ηθι-
κής, αλαζονικών αντιλή-

ψεων, αλλά και προσβολής της 
νοημοσύνης των πολιτών, με τον 
κ. Τσιρογιάννη να αναδεικνύεται 
πρωταθλητής στον πολιτικό αρι-
βισμό, μόλις δύο μήνες πριν τις 
αυτοδιοικητικες εκλογές.
     Ο κ. Τσιρογιάννης έχει βρει την 
εύκολη λύση μετατρέποντας το 
δημαρχείο και τα μέσα του Δήμου 
σε εργαλεία για τον προεκλογικό 
του αγώνα. Το Δημαρχείο και το 
γραφείο του Δημάρχου δεν εί-
ναι εκλογικό κέντρο για να ανα-
κοινώνει τους υποψηφίους του 
και να κάνει τα προεκλογικά του 
παιχνίδια, όπως επίσης οι υπάλ-
ληλοι και τα οχήματα του Δήμου 
δεν πληρώνονται από τους δη-
μότες μας για να “στήνουν” το 
προεκλογικό του γραφείο εν ώρα 

Άρτα, υπεύθυνα Μαζί: Αλαζονείας ούτις 
εκφεύγει δίκην

υπηρεσίας τους.
Η εκμετάλλευση των εκδηλώ-
σεων για προσωπική προβολή, 
η χρήση του υπηρεσιακού αυ-
τοκινήτου ως προσωπικό μέσο 
μετακίνησης, η μετατροπή της 
επίσημης ιστοσελίδας του Δήμου 
σε προσωπικό ιστολόγιο, η χρη-

σιμοποίηση ειδικών συνεργατών 
για δική του προεκλογική εξυ-
πηρέτηση, η διανομή δημοσίου 
χρήματος με απευθείας αναθέ-
σεις σε ημετέρους με στόχο τη 
δημιουργία του ψηφοδελτίου 
του, οι μετακινήσεις των υπαλ-
λήλων με βάσει τα πολιτικά του 
κριτήρια και όχι με βάσει τις ανά-
γκες των υπηεσιών, οι ψυχολο-
γικοί και κοινωνικοί εκφοβισμοί 
και άλλα πολλά… θα έχουν ημε-
ρομηνία λήξης για τον ίδιο στις 
εκλογές του Οκτωβρίου. 
Η αλαζονική αντίληψη πως ο Δή-
μος Αρταίων μπορεί να αποτελεί 
προσωπική ιδιοκτησία είναι ενά-
ντια στις αρχές που διέπουν κάθε 
δημότη. 
Ο “Βασιλιάς” είναι γυμνός και οι 
Αρτινοί πολίτες το γνωρίζουν!  
“Όρα το μέλλον” είχε πει ο Περί-
ανδρος!

Επίσκεψη του υποψήφιου Δημάρχου Αρταίων Σιαφάκα 
Χριστόφορου στον Δικηγορικό Σύλλογο.

Επίσκεψη στα γραφεία του 
Δικηγορικού Συλλόγου 
Άρτας πραγματοποίησε ο 

υποψήφιος Δήμαρχος Αρταίων 
κ. Σιαφάκας Χριστόφορος συ-
νοδευόμενος από συνεργάτες 
του και υποψήφιους δημοτι-
κούς συμβούλους , όπου συ-
ναντήθηκε με τον πρόεδρο Νι-
κολάου Μιχάλη και τα μέλη του 
διοικητικού συμβουλίου.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης 
αναφέρθηκε στο θεσμικό ρόλο και 
τις δράσεις του συλλόγου,  σε θέ-
ματα  που απασχολούν τους δικη-
γόρους και το νομικό κόσμο, όπως 
επίσης και σε θέματα που άπτονται 
συνεργασίας με το Δήμο προς τα-
χύτερη επίλυσή τους, όπως είναι 
το χρόνιο πρόβλημα  χωροθέτησης 
του δικαστικού μεγάρου. 
          «Θέλουμε ένα δικηγορικό 
σύλλογο ανοιχτό στην κοινωνία. 
Ο δικηγόρος είναι ένα κομμάτι της 

κοινωνίας και ο πολίτης θα πρέ-
πει να συνειδητοποιήσει ότι είναι 
συμπαραστάτης του στην υπερά-
σπιση των δικαιωμάτων του. Τα 

θέματα της καθημερινότητας των 
πολιτών είναι πολύ ψηλά στις προ-
τεραιότητές μας. 
Η  ανάγκη σύμπραξης των φορέ-

ων προβάλλει επιτακτική, ώστε να 
αναληφθούν πρωτοβουλίες για τα 
ζητήματα ασφάλειας της πόλης. Ο 
Δήμος,  στο βαθμό που του ανα-
λογεί, θα σταθεί αρωγός ώστε να 
συμβάλλει να επιτευχθούν οι στό-
χοι που θα αναβαθμίσουν το δικη-
γορικό λειτούργημα, προς όφελος 
τόσο του δικηγόρου όσο και του 
πολίτη.
 Η σημερινή συνάντηση με τον 
πρόεδρο και την διοίκηση του δι-
κηγορικού συλλόγου ήταν ιδιαίτερα 
εποικοδομητική και η συνεργασία 
μας ως νέα διοίκηση θα είναι άρι-
στη, έχοντας ως γνώμονα πάντα το 
όφελος των πολιτών». 
Το παρών στη συνάντηση έδωσαν 
από την πλευρά της διοίκησης του 
δικηγορικού συλλόγου Αρταίων 
ο πρόεδρος Νικολάου Μιχάλης, η 
αντιπρόεδρος Φακίτσα Ελευθερία,  
ο γραμματέας Γόγαλης Θωμάς και 
το μέλος Αθηνά Γκόρου.
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Ένα ακόμη έργο της 
Δημοτικής Αρχής 
ξεκινά, μετά και την 
υπογραφή της σχε-

τικής σύμβασης από τον Δή-
μαρχο Αρταίων Χρήστο Τσι-
ρογιάννη με τον ανάδοχο του 
έργου, παρουσία του Προέ-
δρου της Κοινότητας Κωστα-
κιών Βησσαρίων Νούλη και της 
Διευθύντριας των Τεχνικών 
Υπηρεσιών Σοφία Γρύλλια.

Πρόκειται για το έργο «Βελτίωση 
οδικής ασφάλειας Εθνικού-Επαρ-
χιακού Δικτύου οικισμών Δήμου 
Αρταίων – Κυκλοφοριακές παρεμ-
βάσεις εντός του οικισμού στο 
τμήμα της Επαρχιακής Οδού Άρτας 
– Κωστακιών’’, προϋπολογισμού 2 
εκ. ευρώ, μέσα από το Ταμείο Ανά-
καμψης.

Πιο συγκεκριμένα, στους Κωστα-
κιούς και εντός του οικισμού σε 
μήκος 2 χλμ περίπου, δηλαδή από 
την αρχή μέχρι το τέλος του οικι-
σμού, θα κατασκευαστούν νησίδες, 
κυκλικός κόμβος, διαβάσεις πεζών, 
νέο δίκτυο ηλεκτροφωτισμού led, 
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Ξεκινά ένα έργο οδικής ασφάλειας, “Κυκλοφοριακές 
παρεμβάσεις εντός του οικισμού των Κωστακιών“

Κυκλοφοριακές ρυθμίσεις στο πλαίσιο του 
έργου “Κατασκευή κυκλικού κόμβου στο ύψος 

της οδού Ελ. Βενιζέλου”

«Σήμερα είναι μια καλή ημέρα για 
τους Κωστακιούς», είπε ο Δήμαρ-
χος  Χρήστος Τσιρογιάννης. «Σχεδι-
άσαμε, μελετήσαμε, εξασφαλίσαμε 
τη χρηματοδότηση και δημοπρατή-
σαμε στον Δήμο ένα πολύ σημαντι-
κό έργο οδικής ασφάλειας , ώστε οι 
Κωστακιοί να αποκτήσουν άψογες 
κυκλοφοριακές και ασφαλείς υπο-
δομές», κατέληξε.

Στο πλαίσιο του έργου 
“Κατασκευή κυκλικού 
κόμβου επί της Ε.Ο 
Αθηνών – Ιωαννίνων 

στο ύψος της οδού Ελ. Βενιζέ-
λου” που υλοποιεί η ανάδοχος 
εταιρεία Κατέρος Χρ. Παναγιώ-
της ΕΔΕ, ύστερα και από από-
φαση της Τεχνικής Υπηρεσίας, 
στο ρεύμα καθόδου της Περι-
φερειακής Οδού, ανακοινώνε-
ται η απαγόρευση της εισόδου 
στην οδό Ελευθερίου Βενιζέ-
λου προς το κέντρο της πόλης, 
μέχρι το πέρας των εργασιών, 
ενώ η κυκλοφορία των οχημά-

παρκίδες παρκαρίσματος  και νέος 
ασφαλτοτάπητας.

Φυσικά το έργο περιλαμβάνει και 

τις ανάλογες φυτεύσεις και διευθέ-
τηση ομβρίων με σύνδεση στο υφι-
στάμενο δίκτυο. Αξίζει να σημειω-
θεί ότι με τις εν λόγω εργασίες δεν 

θα διαταραχτεί η καθημερινότητα, 
διότι θα υπάρχουν ανοίγματα  στην 
νησίδα για τις κάθετες διελεύσεις.

Νησίδες, διαβάσεις πεζών, κυκλικός κόμβος, νέο δίκτυο ηλεκτροφωτισμού Led, παρκίδες παρκαρίσματος 
και νέος 

ασφαλτοτάπητας.

2.000.000 € για έργα οδικής ασφάλειας και κυκλοφοριακές παρεμβάσεις εντός του οικισμού των Κωστακιών

των θα γίνεται μέσω του κυκλι-
κού κόμβου.
Κατά τη διάρκεια των εργασι-
ών, έχουν ληφθεί όλα τα απα-
ραίτητα μέτρα προστασίας για 
τους διερχόμενους πολίτες και 

εργαζόμενους σύμφωνα με τις 
υποδείξεις και της Τροχαίας 
Άρτας.

Παρακαλούνται οι οδηγοί να 
επιδείξουν την απαραίτητη 

υπομονή, να συμμορφώνονται 
με την προσωρινή οδική σή-
μανση και να είναι ιδιαίτερα 
προσεκτικοί κατά την διέλευσή 
τους από τα σημεία των εργα-
σιών.

Με μία σεμνή τελετή 
στην πλατεία Κομπο-
τίου, το βράδυ της 

Κυριακής 30 Ιουλίου,   τιμή-
θηκε η μνήμη του Νικόλαου 
Σκουφά (1779 – 1818), μιας 
εξέχουσας προσωπικότη-
τας, συνιδρυτή της «Φιλικής 
Εταιρίας».

Η εκδήλωση ξεκίνησε με την 
επιμνημόσυνη δέηση, και 
ακολούθως, πραγματοποιή-
θηκε η κατάθεση στεφάνων 
στο μνημείο – ανδριάντα του 
Νικόλαου Σκουφά.

Στη συνέχεια η δήμαρχος 
κ. Ροζίνα Βαβέτση απεύ-
θυνε έναν σύντομο χαιρε-
τισμό στους καλεσμένους 
και ακολούθησε ομιλία από 
τον κ. Δημήτρη Γιαννούλη 
Αναπληρωτή καθηγητή της 
Ανώτατης Εκκλησιαστικής 
Ακαδημίας Αθηνών ο οποίος 
παρουσίασε τα έργα και τις 
ημέρες του Νικόλαου Σκου-
φά.

ΣΚΟΥΦΑΪΚΑ  
2023– ΤΕΛΕΤΗ 

ΜΝΗΜΗΣ



SOLAR CARE SOLUTIONSSOLAR CARE SOLUTIONS
ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

Προστατεύστε την επένδυσή σας στα οικιακά, αγροτικά και 
επαγγελματικά φωτοβολταϊκά συστήματα

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΟΔΟΣ 45- ΑΡΤΑ - 6986668241
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Με την Ηπειρώτισσα Υφυ-
πουργό Μαρία – Αλε-
ξάνδρα Κεφάλα, συνα-

ντήθηκε χθες ο κ. Δήμαρχος 
κ.Τσιρογιάννης, στο πλαίσιο 
των επισκέψεων του για προώ-
θηση ζητημάτων που αφορούν 
την Άρτα. Αυτή την φορά ο κ. 
Τσιρογιάννης επισκέφτηκε το 
νέο Υπουργείο Κοινωνικής Συ-
νοχής και Οικογένειας για θέμα-
τα που σχετίζονται με την στή-
ριξη της Αρτινής οικογένειας.
Ενώ όπως ανέφερε χαρακτηριστικά 
ο Δήμαρχος: «Είναι μια προτεραιό-
τητα που και εμείς υποστηρίζουμε 
και γι’ αυτό ο Δήμος μας κατάφερε 
να είναι από τους πρώτους Δήμους 
που εντάχθηκαν στο πρόγραμμα 
“Νταντάδες της γειτονιάς”.
Σύντομα, θα ανακοινώσουμε και 
νέες δράσεις που συζητήσαμε με 
την Υφυπουργό, ώστε το δίχτυ κοι-
νωνικής συνοχής στην Άρτα να είναι 
ακόμη πιο ευρύ.
Με αλληλεγγύη και ενσυναίσθηση 
για όλη την κοινωνία».
Σε συνέχεια των συναντήσεων του 
ο κ. Τσιρογιάννης, επισκέφτηκε το 
Μέγαρο Μαξίμου για πρωινή πολιτι-
κή κουβέντα, καθώς και για θέματα 

Συναντήσεις με την Υφυπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας και τον Κυβερνητικό Εκπρόσωπο.

που αφορούν την Άρτα, με τον φίλο 
και Κυβερνητικό Εκπρόσωπο και 
Γραμματέα της Νέας Δημοκρατίας 
Παύλο Μαρινάκη.

Στην Αθήνα ο Δήμαρχος Αρταίων 
Χρήστος Τσιρογιάννης

Χρ. Τσιρογιάννης: «Αυτό που έγινε αυτές τις ημέρες στην Κορωνησία δεν έχει 
ξαναγίνει ποτέ. Μετατρέψαμε ένα αθλητικό γεγονός σε μια τουριστική εμπειρία 

για αθλητές και μη, με επίκεντρο την Κορωνησία».

Ο Δήμος Αρταίων έστρωσε στην 
άσφαλτο ενεργειακό υλικό για τη 
μείωση της θερμοκρασίας και την 

βελτίωση του μικροκλίματος

Στις οδούς Ορλάνδου, Βασ. Κων-
σταντίνου, Παρηγορητρίας, Απο-
καύκου, Παλαιολογίνης, Γεωργίου 
Παπαγεωργίου, Νικηφόρου Αγγέ-
λου, Δαμ. Στουδίτου, Μακρυγιάν-
νη, Αμβρακίας και Μπιζανίου, ο 
Δήμος Αρταίων προχώρησε σε μία 
δράση με στόχο τη μείωση της 
θερμοκρασίας της ασφάλτου στην 
πόλη και τη βελτίωση του μικρο-
κλίματος της περιοχής, στο πλαίσιο 
του έργου αισθητική και λειτουργι-
κή αναβάθμιση κεντρικών σημείων 
αστικού ιστού της πόλης της Άρτας.

Πιο συγκεκριμένα, ολοκληρώθηκε 
η τοποθέτηση ενεργειακού ψυ-
χρού υλικού, μειώνοντας αισθητά 
την θερμοκρασία, ένα γεγονός που 
επιβεβαίωσαν τόσο οι πεζοί και οι 
οδηγοί όσο και οι επιχειρηματίες. 
Πρόκειται για μία αντανακλαστική 
επίστρωση ασφάλτου που συμβάλ-
λει στη μείωση των υψηλών θερμο-
κρασιών, ενώ σε επόμενο στάδιο, η 
εφαρμογή του υλικού θα επεκταθεί 
και σε άλλους δρόμους.

Μια νέα υδροφόρα προστέθηκε στην Υπη-
ρεσία Καθαριότητας του Δήμου Αρταίων

Χρήστος Τσιρογιάννης: «Το τε-
λευταίο διάστημα αποκτήσαμε μια 
υδροφόρα, τρία νέα απορριμματο-
φόρα, σάρωθρο, και καδοπλυντή-
ριο χωρίς ο Αρτινός να πληρώσει 
ούτε ένα ευρώ».

Συνεχίζονται οι προσπάθειες του 
Δήμου Αρταίων για έναν Δήμο κα-
θαρό και περιποιημένο, όπως αξίζει 
στους κατοίκους και τους επισκέ-
πτες του. Έτσι, μια νέα υδροφόρα 
προστέθηκε στο «οπλοστάσιο» του 
Δήμου, ενισχύοντας τη συνεχή εκ-
στρατεία καθαριότητας.
Η νέα υδροφόρα έρχεται να προ-
στεθεί στα άλλα οχήματα που φρό-
ντισε και προμηθεύτηκε η Δημοτική 
Αρχή: τα τρία νέα απορριμματοφό-
ρα, το σάρωθρο, και το καδοπλυ-
ντήριο. Πρόκειται για αποκτήματα 

που δεν βάρυναν καθόλου τους 
Δημότες, αφού η Δημοτική Αρχή 
πέτυχε τη χρηματοδότησή τους 
από το ΠΕΠ Ηπείρου και τον Αλέκο 
Καχριμάνη.
Στα καθήκοντα της νέας υδροφό-
ρας εντάσσονται οι υπηρεσίες κα-

θαρισμού πλατειών, πεζόδρομων 
και πεζοδρομίων στο κέντρο, στις 
γειτονιές της πόλης και στα χωριά 
μας, αλλά και η πυρασφάλεια μέσω 
της Πολιτικής Προστασίας του Δή-
μου.
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Φυσικά καμιά σχέ-
ση με το παρελ-
θόν, όπου τα 

αποτελέσματα βγαίνανε 
τέλος Αυγούστου. Τώρα 
ολόκληρος μήνας να ορ-
γανωθούν οι οικογένειες 
και να πάνε να τακτοποι-
ήσουν τα παιδιά τους.
Τι παρατηρήθηκε φέτος 
με τους βαθμούς. Συ-
γκεκριμένα, στα Μαθη-
ματικά οι επιδόσεις των 
υποψηφίων είναι εφέτος 
οριζόντια καλύτερες από 
πέρυσι. Άνοδος των βαθ-
μολογιών σε όλα τα επι-
στημονικά πεδία και στη 
Νεοελληνική Γλώσσα και 
Λογοτεχνία.
Ένα γεγονός που αναδεί-
χτηκε με τα φετινά αποτε-
λέσματα είναι το τέλος των 
‘’καθηγητικών σχολών’’. Οι 
Μαθηματικές Σχολές φ ρ ά κ 
α ρ α ν σε ό λ η την Ελλάδα, 
όπως και τόσες άλλες  ‘’κα-
θηγητικές’’ σχολές.  Το ξίνι-
σμα στους μαθητές ξεκίνησε 

όταν έφτιαχναν τα μηχανο-
γραφικά. Μόλις έγινε γνωστό 
η πρόθεση εξετάσεων να δι-
οριστούν στα σχολεία αρχί-
ζανε να τις απορρίπτουν. 
Γενικά κοιτάζοντας με προ-
σοχή τι έδειξαν τα αποτε-
λέσματα φέτος καταλάβαμε 
ότι έγινε λάθος σε σχεδιασμό 
πολλών σχολών σε διάφορες 
πόλεις της χώρας μας. Τι λέω 
δείτε το.
Πριν από 3 χρόνια είχαμε ει-
σακτέους στα πανεπιστήμια 
με βαθμό 1 και 2, ενώ σήμε-
ρα έχουμε πανεπιστημιακά 
τμήματα με …0 πρωτοετείς 
φοιτητές και φοιτήτριες, από 
τα Γενικά Λύκεια (και δέκα 
από τα Επαγγελματικά Λύ-
κεια). Το νέο τμήμα του πα-
νεπιστημίου Πατρών Αειφο-
ρικής Γεωργίας στο Αγρίνιο 
δεν θα δει φέτος ούτε ένας 
πρωτοετή φοιτητή η φοιτή-
τρια (αναρωτιέται κανείς αν 
θα μπορέσει τελικά να λει-

τουργήσει), ενώ συνολικά 
10 πανεπιστημιακά τμήματα 
έχουν φέτος λιγότερους των 
5 εισακτέους και 20 τμήματα 
λιγότερους των 10 εισακτέ-
ων. Ανάλογο πρόβλημα ζού-
με στην Άρτα με το Γεωπονι-
κό τμήμα.

Η περίφημη Νοσηλευτική 
Σχολή του Διδυμότειχου που 
κάθε χρόνο πρωτοστατεί στο 
ιδιότυπο «ράλι» των πανε-
πιστημιακών προγραμμάτων 
με τους λιγότερους εισακτέ-
ους, φέτος έχει μόνο 1 πρω-
τοετή φοιτητή, όπως και το 
τμήμα Πολ. Μηχανικών της 
ΑΣΠΑΙΤΕ. Κάποτε δίναμε ει-
δικές εξετάσεις εισαγωγής 
για να γίνουμε καθηγητές 
στα Τεχνικά Λύκεια.
Συνολικά 153 τμήματα των 
ΑΕΙ θα δεχτούν φέτος λι-
γότερους εισακτέους από 
όσους ζήτησαν. Παράλληλα, 
παρατηρείται φέτος το ιδι-
ότυπο φαινόμενο τμήματα 
σε κεντρικά ΑΕΙ να έχουν 

μεγάλη άνοδο βάσεων, αλλά 
ταυτόχρονα δεκάδες …κενές 
θέσεις. Χαρακτηριστικά, το 
Μαθηματικό τμήμα της Αθή-
νας είχε άνοδο βάσεων 585 
μόρια (βάση φέτος 14.725 
μόρια) και μετράει 85 κενές 
θέσεις. Στο τμήμα Φυσικής 
του Αριστοτέλειου Πανε-
πιστημίου Θεσσαλονίκης 
(ΑΠΘ) από τις 144 προσφε-
ρόμενες θέσεις καλύφθηκαν 
οι 87. Στο Μαθηματικό τμήμα 
Ιωαννίνων έχουμε 210 άτο-
μα φέτος λιγότερα από πέ-
ρυσι (από τις 242 θέσεις που 
διέθεσε, καλύφθηκαν οι 32). 
Μάλιστα από τα Μαθηματικά 
τμήματα της χώρας, μόνο 
εκείνο της Πάτρας κάλυψε 
όλες τις θέσεις του. Συνολικά 
10.745 θέσεις των ΑΕΙ που 
διεκδικήθηκαν από τους απο-
φοίτους των Γενικών Λυκεί-
ων έμειναν κενές και 22.500 
άτομα φέτος δεν πέτυχαν 
την εισαγωγή τους σε κάποιο 

Σημειωματάριο Ιδεών και Απόψεων

πανεπιστημιακό πρόγραμμα 
(50.765 ήταν φέτος οι επιτυ-
χόντες από τα Γενικά Λύκεια 
από του περίπου73.000 δια-
γωνιζόμενους) 
 

Ανά πεδίο

-Στο 1ο επιστημονικό πεδίο 
των Ανθρωπιστικών σπου-
δών οι περιζήτητες Σχολές 
ανέβηκαν (οι Νομικές από 
250-490 μόρια), ενώ αντίθε-
τα πολλές μεσαίες και χαμη-
λόβαθμες έπεσαν και εμφά-
νισαν πολλές κενές θέσεις 
(π.χ. Φιλολογίας, Κοινωνιο-
λογίας, Πολ. Επιστημών κλπ) 
-Στο 2ο πεδίο των Θετικών 
Επιστημών τα περιζήτητα 
Πολυτεχνεία είχαν άνοδο, 
αλλά και εμφανίστηκαν και 
πτώσεις σε κλασσικά κραταιά 
τμήματα (πχ τα Μαθηματικά) 
-Στο 3ο πεδίο των επιστη-
μών Υγείας είχαμε άνοδο 
των Ιατρικών σχολών από 
125 έως 250 μόρια, αλλά και 
πτώσεις ως 600 μόρια στις 
Νοσηλευτικές σχολές (με 
μοναδική που ανέβηκε αυτή 
του Ηρακλείου). 
-Στο 4ο πεδίο της Οικονομίας 
και Πληροφορικής τα περισ-

σότερα τμήματα είχαν άνοδο 
(το Ναυτιλιακών σπουδών 
του πανεπιστημίου Πειραιώς 
είχα άνοδο ως 840 μόρια). 
Μεταξύ των κραταιών πανε-
πιστημίων του χώρου, το Οι-
κονομικό Πανεπιστήμιο Αθη-
νών ανακοίνωσε άνοδο των 
βάσεων σε όλα τα τμήματα 
του.  (Το Βήμα)
 

Συμπεράσματα στην Ήπει-
ρο. Γρήγορα το ΑΕΙ να λάβει 
μέτρα. Να αναζητήσει αντι-
κατάσταση σχολών. Σχολές 
που κούρασαν και δεν προ-
σφέρουν να κλείσουν. Να 
έρθουν άλλες. Στην Άρτα η 
Κτηνιατρική θα καλύπτονταν 
άνετα από το μεγαλύτερο 
μέρος καθηγητών. Η Γεωπο-
νική τελικά δεν τραβάει. Μην 
μείνουμε στην λογική τι θα 
κάνουν οι καθηγητές, θα μεί-
νουν χωρίς δουλειά. Αν μη-

δενιστεί ο αριθμός εισακτέ-
ων θα ζήσουν με τα εικονικά 
νούμερα φοιτητών που δεν 
πάτησαν ποτέ το πόδι τους. 
Αυτά αναφέρονται συχνά 
πυκνά. Να μπει σε σκέψη 
και ο περιφερειάρχης που θα 
αναδειχτεί. Να χτυπήσουν 
πόρτες σε υπουργούς. Να 
κάνουν πλάνα ΟΧΙ αποτυχη-
μένων σχολών αλλά καινοτό-
μων και με νέες προοπτικές. 
Α και να τελειώνουμε. ΑΕΙ 
Ηπείρου πια και ΟΧΙ Ιωαννί-
νων. Για βάλτε το στα λόγια 
σας όλοι, στους υποψήφιους 
περιφερειάρχες. 
ΑΕΙ Ηπείρου. Σχολές υπάρ-
χουν σε όλες τις πόλεις. Σε-
βαστείτε την απλή λογική. 
Κηρύσσω αγώνα αλλαγής 
ονομασίας.
 

ΛΥΤΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

Βγήκαν και τα αποτελέσματα των Πα-
νελληνίων εξετάσεων. Συμπεράσματα…

Ο Μαθηματικός και Φροντιστής Παναγιώτης Λύτρας γράφει

BYZANTIOBYZANTIO
To cafe Bar των 

μεγάλων στιγμών, μαζί 
σας κάθε μέρα...!



Κατά τη δι-
άρκεια της 
βυζαντ ινής 
περιόδου, η 
περιοχή των 

νεότερων και σύγχρο-
νων Τζουμέρκων, αρ-
χικά, θα υπαχθεί, διοι-
κητικά, στην επαρχία 
Παλαιάς Ηπείρου και 
αργότερα στο θέμα Νι-
κοπόλεως. Θα γνωρί-
σει τις αλλεπάλληλες 
βαρβαρικές επιδρομές, 
ίσως όχι με την ίδια 
ένταση όσο η υπόλοιπη 
πιο εύκολα  προσβάσι-
μη  Ήπειρος και  κυρίως 
τα  αστικά κέντρα της 
ύστερης αρχαιότητας, 
τις λεηλασίες, τη σλαβι-
κή κατάκτηση, την πρό-
σκαιρη βουλγαρική κα-
τοχή, ενώ μετά το 1204 
θα αποτελέσει τμήμα 
του Ανεξάρτητου Κρά-
τους της Ηπείρου. 
Σε γενικές γραμμές, μπο-
ρούμε να υποθέσουμε ότι η 
ιστορική διαδρομή της πε-
ριοχής ενσωματώνεται και 
ταυτίζεται με την αντίστοι-
χη της υπόλοιπης Ηπείρου. 
Επειδή όμως η έρευνα για 
τη συγκεκριμένη περίοδο 
βρίσκεται σε αρχικό ακόμη 
στάδιο ενώ και τα ελάχιστα 
υπάρχοντα στοιχεία προ-
σφέρουν περιορισμένες 
πληροφορίες, καταφεύ-
γουμε σε υποθέσεις, σχετι-
κά με τη θέση της και την 
πορεία της στο πλαίσιο της 
Βυζαντινής Αυτοκρατορίας. 
Πιο συγκεκριμένα, δεν 
υπάρχουν στοιχεία και 
μαρτυρίες για τον πληθυ-
σμό και τις αυξομειώσεις 
του, τις θέσεις εγκατάστα-
σης και τη μορφή τους, 
τις τυχόν πολεμικές επι-
χειρήσεις και γενικότερα 
την οικονομική, πολιτική 
και κοινωνική οργάνωση. 
Ωστόσο, ο συγκεκριμένος 
χώρος μπορεί να χαρακτη-
ριστεί ως στρατηγικής ση-
μασίας πέρασμα, το οποίο 
ένωνε την Ήπειρο με τη 
Θεσσαλία και ήλεγχε τμήμα 

Το πέρασμα από την αρχαία Αθαμανία 
στο Βυζαντινό Τζεμέρνικο 

του χερσαίου οδικού δικτύ-
ου. Η σημασία του είχε γί-
νει αντιληπτή ήδη από την 
κλασική αρχαιότητα, όπως 
αποδεικνύεται από το γε-
γονός ότι αποτέλεσε συχνά 
αντικείμενο διεκδίκησης 
ανάμεσα σε διάφορα φύλα. 
Δεδομένου ότι οι ανάγκες 
επαφής και επικοινωνίας 
της Ηπείρου με τις όμορες 
περιοχές δεν μεταβλήθη-
καν ουσιαστικά στο πλαίσιο 
της αυτοκρατορίας, φαντά-
ζει λογική η υπόθεση ότι ο 
χώρος της αρχαίας Αθαμα-
νίας εξακολούθησε να δι-
ατηρεί την εξέχουσα θέση 
που της εξασφάλιζε η γε-
ωγραφία του. Λειτούργη-
σε, επομένως, ως μία από 
τις κύριες διόδους προς τη 
Θεσσαλία, περιοχή με την 
οποία η Ήπειρος είχε ιδιαί-
τερες σχέσεις και παράλλη-
λη ιστορική πορεία. 
Η σημασία της αυξήθηκε 
την περίοδο του Ανεξάρτη-
του Κράτους της Ηπείρου, 
καθώς η περιοχή δεν απέχει 
ιδιαίτερα από την πρωτεύ-
ουσά του Άρτα, ενώ, επι-
πλέον, από αυτή διερχόταν 
και η κυριότερη οδική αρ-
τηρία που ένωνε απευθείας 
την Άρτα με τα Τρίκαλα και 
την Ήπειρο με τη Θεσσα-
λία. Έτσι λοιπόν, η ορεινή 
και απομονωμένη αλλά 
στρατηγικού χαρακτήρα 
και πέρασμα της Βυζαντι-
νής Αυτοκρατορίας επικρά-
τεια των αρχαίων Αθαμά-
νων βρίσκεται την εποχή 
του Ανεξάρτητου Κράτους 
της Ηπείρου να πλαισιώνει 
την πρωτεύουσά του και 
να διασφαλίζει τμήμα της 
χερσαίας επικοινωνίας της. 
Η εξέχουσα θέση της δεν 
αποτελεί πλέον υπόθεση.  
Αντίθετα, αποδεικνύεται 

από την ίδρυση στην πε-
ριοχή της Κόκκινης Εκκλη-
σιάς Βουργαρελίου και της 
αντίστοιχης Πόρτας Πανα-
γιάς στην Πύλη Τρικάλων. 
Τα δύο μνημεία δηλαδή 
είναι τοποθετημένα κοντά 
στις δύο αφετηρίες της οδι-
κής αρτηρίας, την οποία και 
ορίζουν.
 Επιπρόσθετες πληροφο-
ρίες για την ίδια περίοδο 
αντλούνται και από δύο 
πολύ σημαντικές ιστορι-

κές μαρτυρίες, οι οποίες, 
ωστόσο, δεν κατέστη ακό-
μη δυνατό να αποδοθούν 
με πλήρη βεβαιότητα στην 
περιοχή των Τζουμέρκων. 
Πιο συγκεκριμένα, στο 
βιβλιογραφικό σημείω-
μα του κώδικα Cromwell 
11 του 1225, ενός από τα 
ηπειρώτικα χειρόγραφα, ο 
γραφέας του, αναγνώστης 
Μιχαήλ Παπαδόπουλος, δι-
ασώζει, ανάμεσα σε άλλες 
πληροφορίες, ότι ο ίδιος 
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Της ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑΣ 
ΖΗΔΡΟΥ

ΑΡΧΑΙΟΛΟΓΟΥ

ήταν υιός του ιερέως Γε-
ωργίου, καταγόμενος από 
το θέμα των Ιωαννίνων 
και κάτοικος στο δρόγγο 
Τζεμερνίκου. Αντίστοιχα, 
στο χρυσόβουλο του Αυ-
τοκράτορα Ανδρονίκου 
Παλαιολόγου του 1321, με 
το οποίο παραχωρήθηκαν 
προνόμια στη νεοσυστα-
θείσα μητρόπολη όπως και 
στην πόλη των Ιωαννίνων, 
η ενορία Τζεμερνίκου συ-
γκαταλέγεται ανάμεσα στις 

πέντε ενορίες του θέματος 
των Ιωαννίνων. Από τις δυο 
προαναφερθείσες πηγές, 
αποδεικνύεται η κατοίκη-
ση της περιοχής κατά την 
υστεροβυζαντινή περίοδο. 
Επιπλέον, αποκαλύπτεται 
η διοικητική της διαίρεση, 
καθώς  ο όρος δρόγγος 
χαρακτηρίζει την ορεινή 
διοίκηση σε ποικίλες μεσαι-
ωνικές πηγές, αλλά και η 
αντίστοιχη εκκλησιαστική 
καθώς αποτελούσε ενορία 
του θέματος Ιωαννίνων, 
υπαγόμενη στην ομώνυμη 
Μητρόπολη. Τα παραπάνω 
στοιχεία, σε συνδυασμό 
με την παραγωγή χειρο-
γράφων στην ορεινή και 
δυσπρόσιτη περιοχή του 
Τζεμέρνικου, οδηγούν στο 
συμπέρασμα ότι κατά την 
περίοδο του Ανεξάρτητου 
Κράτους της Ηπείρου όχι 
μόνο κατοικούνταν ή θεω-
ρούνταν στρατηγικής ση-
μασίας, λόγω της καίριας 
γεωγραφικής της θέσης, 
αλλά ήταν πλήρως ενταγ-
μένη στη δομή και διοίκηση 
τόσο του κράτους όσο και 
της εκκλησίας, διάγοντας 
μάλιστα και μία εποχή γε-
νικότερης ακμής.
                                                                               
                                                                                           
Κωνσταντίνα Ζήδρου
                                                                                                  
Αρχαιολόγος
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ΕΙΔΗΣΕΙΣ ΚΑΙ ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ

Με τον Γιάννη Στέφο εκ νέου υποψήφια η Ράνια Γκίζα

Από τα πρώτα πρόσω-
πα με τα οποία ήρθε 
σε επαφή ο νέος επι-
κεφαλής του συν-

δυασμού “ΤΟ ΚΟΙΝΟ ΤΩΝ 
ΗΠΕΙΡΩΤΩΝ”, και υποψήφι-
ος Περιφερειάρχης Γιάννης 
Στέφος, ο οποίος ως γνωστόν 
υποστηρίζεται από τον ΣΥΡΙΖΑ 
ΠΣ στην Ήπειρο, είναι η Περι-
φερειακή Σύμβουλος Ουρανία 
(Ράνια) Γκίζα, η οποία δεσμεύ-
τηκε να είναι υποψήφια σύμ-
βουλος για την Π.Ε. Άρτας.
Η εκπαιδευτικός Ράνια Γκίζα, είχε 
εκλεγεί πρώτη φορά στις περιφε-
ρειακές εκλογές του 2019 καταλαμ-
βάνοντας μία από τις δυο θέσεις 
του συνδυασμού για την Π.Ε. Άρ-
τας και στο διάστημα αυτό ανέδειξε 
μια σωρεία θεμάτων που αφορούν 
την Άρτα και την Ήπειρο, έχοντας 
αξιώσεις για μια νέα επανεκλογή. 
Στο διάστημα αυτό διατήρησε τις 
“πολιτικές ισορροπίες” στον χώρο 
του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ, αλλά έχει και μεγά-
λη κοινωνική αποδοχή.
Οι εκλογές βέβαια είναι δύσκολες, 
καθώς η αυτοδιοίκηση δεν είναι αυ-

τήν την εποχή η πρώτη σημαντική 
προτεραιότητα των κομμάτων της 
Αντιπολίτευσης, τα οποία μετά τις 
εθνικές εκλογές αναζητούν επανα-
προσδιορισμό των πολιτικών τους 
στάσεων, αλλά το βέβαιο είναι ότι 
στον ελάχιστο χρόνο που απέμεινε 
θα γίνει προσπάθεια για ένα καλό 
εκλογικό αποτύπωμα στην περιφέ-
ρεια.
Ο υποψήφιος Περιφερειάρχης 
Ηπείρου, Γιάννης Στέφος, σε ανα-
κοίνωσή του ανέφερε τον τρόπο με 
τον οποίο θα κινηθεί το επόμενο δι-
άστημα και τους στόχους του συν-
δυασμού. Αναφέρει μεταξύ άλλων:
“Βασική μας αρχή είναι η έμφαση 
στην ανάπτυξη, ο σεβασμός και η 
προστασία του φυσικού πλούτου, η 
βελτίωση της καθημερινότητας και 
της ποιότητας ζωής των πολιτών 
σε μια δίκαιη κοινωνία, η ανάδειξη 
της πολιτιστικής μας κληρονομιάς, 
η δημοκρατία και η διαφάνεια στη 
διαχείριση, η λογοδοσία στους πο-
λίτες.
Δεν περιμένουμε από την κεντρι-
κή διοίκηση να καθοδηγεί τις προ-
τεραιότητές μας, ούτε βέβαια θα 

Θωμάς Ρίζος: Χωρίς εκκίνηση για τον Δήμο Αρταίων

κρυφτούμε πίσω από τις αδυναμίες 
του κράτους. Δυστυχώς η Ήπειρος 
σε όλους τους δείκτες ανάπτυξης 
υστερεί. Τελευταία στην Ελλάδα 
,τελευταία και στην Ευρώπη. Θα 
διεκδικήσουμε, λοιπόν, τους πό-
ρους και θα υλοποιήσουμε τα έργα 
και τις δράσεις που θα μας βγάλουν 

από αυτή την υστέρηση.
Το «ΚΟΙΝΟ ΤΩΝ ΗΠΕΙΡΩΤΩΝ» , 
τις επόμενες μέρες θα δώσει στη 
δημοσιότητα τις/τους υποψήφι-
ες/ους περιφερειακούς συμβού-
λους-συμπολίτες μας που γνωρί-
ζουν τα θέματα της αυτοδιοίκησης, 
που παλεύουν στα κινήματα, που 

δρουν μέσα στην κοινωνία – τις 

προγραμματικές του θέσεις και μια 

υπόσχεση: Η Ήπειρος είναι ευθύνη 

όλων μας να αλλάξει και γι’ αυτό θα 

αγωνιστούμε με όλες μας τις δυνά-

μεις”.

Ένα από τα νέα πρό-
σωπα στην τοπική 
Αυτοδιοίκηση είναι 
ο γιατρός Μάξιμος 

Γεωργόπουλος, γιος του γνω-
στού επιχειρηματία Μάξιμου 
Γεωργόπουλου, ο οποίος μετά 
τις σπουδές του εργάστηκε και 
στην Άρτα. Ο Μάξιμος είναι 
ένας νέος άνθρωπος, με φρέ-
σκες ιδέες για τον τομέα της 
Υγείας, εκεί που θέλουμε την 
Ήπειρο να πρωτοπορεί και εί-
ναι υποψήφιος με τον συνδυα-
σμό “ΦΩΣ” του Λάμπρου Γεωρ-
γόπουλου στην Π.Ε. Άρτας

Ο Μάξιμος ιατρός, ειδικευόμενος 
καρδιολογίας, γεννήθηκε και μεγά-
λωσε στην πόλη της Άρτας, σπού-
δασε στην Ιατρική Σχολή του Πα-
νεπιστημίου Ιωαννίνων, υπηρέτησε 
αγροτικός ιατρός στο Κέντρο Υγεί-
ας στο Βουργαρέλι και εργάστηκε 

ως ειδικευόμενος στο Τζάνειο ΓΝ 
Πειραιά και στο Γενικό Νοσοκομείο 
Άρτας.

Κατάγεται από τα Πεστά Ιωαννίνων 
και τα Λεπιανά της Άρτας, μιλάει 

άπταιστα Αγγλικά, Γαλλικά και Γερ-
μανικά, έχει εργαστεί στην Πανεπι-
στημιακή Κλινική στο Μάνχαϊμ της 

Γερμανίας και είναι κάτοχος Μετα-
πτυχιακού στην Υπέρταση από την 
Ιατρική Σχολή του ΈΚΠΑ.

Με τον Λάμπρο Γεωργόπουλο, 
εκτός από το κοινό επώνυμο τους 
συνδέει και μια άλλη περίπτωση. 
Όπως αναφέρει ο υποψήφιος Πε-
ριφερειάρχης, στην ανακοίνωση 
του ονόματος του Μάξιμο: “μπο-
ρει να μην μας συνδέει συγγενική 
σχέση, ωστόσο μας συνδέει μία με-
γάλη συγκυρία: Πόσες πιθανότητες 
υπάρχουν να γεννηθούν δύο άν-
θρωποι, την ίδια ημέρα του 1979, 
στον ίδιο τόπο (Άρτα), με το ίδιο 
επίθετο (Γεωργόπουλος), στην ίδια 
κλινική;!; Με τον αδερφό του Μά-
ξιμου τις καταρρίψαμε όλες και το 
καταφέραμε! Παρολίγον αδελφός 
μου λοιπόν!”
Ευχόμαστε καλή επιτυχία στο νεα-
ρό γιατρό.

Ένα όμορφο μήνυμα…
“Και ενώ το πολιτικό σκηνι-
κό της Άρτας, όπως περνάει 
ο χρόνος σκοτεινιάζει και 
ενώπιον του πληκτρολο-
γίου βγαίνουν μακριά μα-
χαίρια, με αποτέλεσμα να 
γίνεται αποπνικτική σχεδόν 
η πολιτική ατμόσφαιρα, 
αναρτήσεις σαν αυτές είναι 
που δίνουν το αισιόδοξο 
μήνυμα:

Ο Έρωτας ξεγυμνώνει τα 
σώματα.Η φιλία τους χαρα-
κτήρες.Εγω και ο Πάνος δεν 
αλλάξαμε από μικρά παιδιά 
οι ίδιοι θα είμαστε πάντα.
Αντιπαλοι μόνο στη κάλπη.
Καλη επιτυχία από καρδιάς 

σε ότι αποφασίσεις φίλε 
μου!!”

Ο Γιώργος Γιαννούλης, 
υποψήφιος με τον ΑΡΤΙ-
ΝΩΝ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ, μαζί με 
τον υποψήφιο δήμαρχο 
Πάνο Καραγιώργο, μαζί με 
τον κοινό τους φίλο Γιώρ-
γο Παππά, διασκεδάζουν το 
κλίμα… Έτσι είναι: οι φιλίες 
δεν αλλάζουν από τα κόμ-
ματα… Αυτό είναι ένα μήνυ-
μα που πρέπει να διαδοθεί, 
γιατί τα οξυμένα πνεύμα-
τα δεν οδηγούν πουθενά, 
παρά μόνο σε εντυπώσεις 
χωρίς αντικείμενο.

Πολλών δ` ανθρώπων ίδεν άστεα και νόον 
έγνων (Έμαθε τις πόλεις και τις γνώσεις 
πολλών ανθρώπων), έχοντας ταξιδέψει σε 
απίθανα μέρη της γής και θέλουμε να μετα-
φέρει στον τόπο μας αυτές τις εμπειρίες του. 
Απόστρατος Αξκος του Ελληνικού Στρατού, με 
καταγωγή από τη Ροδαυγή της Άρτας, έχοντας 
35ετή εμπειρία σε θέματα ασφαλείας, άμυνας 
και πολιτικής προστασίας. Πτυχιούχος της 
Σχολής Θετικών Επιστημών και Τεχνολογίας 
Τμήματος Πληροφορικής του Ανοιχτού Ελλη-
νικού Πανεπιστημίου, ΕΑΠ , Πάτρα.
Εχει συμμετάσχει σε αποστολές των Ηνω-

μένων Εθνών σε περιοχές όπως το Ιράκ και 
σημαντικά γεγονότα όπως οι Ολυμπιακοί 
Αγώνες του 2004 στην Αθήνα. Έχει ταξιδέ-
ψει, βιώσει & αντιμετωπίσει ζητήματα πολι-
τικής προστασίας. Σύνδεσμος – συντονιστής 
(Liaison Officer – Coordinator) σε ελικόπτερα 
πυρασφαλείας μεταξύ πληρώματος, επίγειων 
δυναμεων και του Κέντρου Επιχειρήσεων της 
Πυροσβεστικής. Θεματικός Τομεάρχης Πολιτι-
κής Προστασίας της Περιφερειακής παράταξης 
ΦΩΣ. Πατέρας δύο γιών του Νικολάου – Γα-
βριήλ, του Θωμά – Ραφαήλ και μιάς κόρης της 
Ζωής μαθήτριας 3ης Λυκείου.

Γιώργος Κολιός: Πολλών δ’ ανθρώ-
πων ίδεν άστε και νόον έγνων
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ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ
ZHTEITAI

Από επιχείρηση cafe στο 
κέντρο της Άρτας 

ΝΕΟΣ - ΝΕΑ
για μπουφέ και service

ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑ:

6944353528
ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ

Στείλτε τις μικρές σας 
αγγελίες για δημοσίευση με 

ένα mail στο apopsipressgr@
gmail.com

Σπύρος Τζίμας
Πτυχιούχος κλασικής φιλολογίας

Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων

Παραδίδονται μαθήματα
Γυμνασίου - Λυκείου

Τηλ. 697 0933 861
email: spirostzimas@gmail.com

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΙΣΟΓΕΙΟΣ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 
(ΜΕ ΣΧΕΔΙΟ ΚΑΙ ΑΔΕΙΑ 30 ΕΤΩΝ)

70τ.μ Κατοικήσιμο με Τζάκι και Air Condition - Στρωμένο με πλακάκι.Γύρω 
γύρω 10 στρέμματα λιοστάσι με ελιές καρπίσιμες - 7 χλμ από το Μενίδι 

(Θάλασσα) και 20 χλμ από την πόλη της Άρτας -Σε πανοραμική θέση με θέα τον 
Αμβρακικό με μηδέν υγρασία (άσφαλτος δρόμος)- Κατάλληλο για εξοχικό,για 

λιοστάσι ή για μόνιμη κατοικία εντός οικισμού -Ανεξάρτητο,ήσυχο
Οικισμός Καστριώτισσα Μενιδίου Αιτ/νίας

50.000 € Συζητήσιμη
τηλ 6942227207 κος Κώστας

Ένα νέο γύρο κλαδέ-
ματος των υψίκορ-
μων δέντρων ξεκί-
νησαν τα συνεργεία 

της Υπηρεσίας  Πρασίνου του 

Δήμου, μετά από σχετική εντο-
λή του Αντιδημάρχου, Παντελή 
Κωλέτσου.
Ειδικότερα, αυτό το διάστημα 
πραγματοποιείται εκτεταμένο 
πρόγραμμα κλαδέματος, ώστε 
και τα δένδρα να ανανεώνο-
νται και να παραμένουν υγιή 
και οι δρόμοι/ πλατείες, κλπ να 
παραμένουν ασφαλείς για τους 
περαστικούς.

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ άμεσα Άτομα για εργασία σε ελληνικό 
εστιατόριο στην πόλη Reilingen (Ρειλινγκεν) στην Γερμα-
νία. Για Σέρβις κ κουζίνα για το Σέρβις απαιτείται γνώσεις 
γερμανικής γλώσσας.Πληροφορίες στα τηλέφωνα:
+49 176 45692845 & +491786297615

Η Ξενοδοχειακή μονάδα 
HORIZON BEACH RESORT 
στη Σταλίδα Χερσονήσου στη 
Κρήτη επιθυμεί  να στελεχώ-
σει με προσωπικό τα τμήμα-
τα του f&b Κουζινα, Εστιατό-
ριο,Bar,Snack Bar.

Παροχές
Οικονομικό πακέτο βάσει 

προσόντων
Διαμονή 

Διατροφή
Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν 
να επικοινωνήσουν και να μι-
λήσουν άμεσα με εκπρόσωπο 
της επιχείρησης στην ΑΡΤΑ.

ΤΗΛ  6946151454 
Κος ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ

ΤΑΤΣΙΩΝΑΣ 

Τηλ 

2681061339 

6981901755

6989416244

ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ & DELIVERY
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ENJOY YOUR SUMMERENJOY YOUR SUMMER
από 1η Ιουνίουαπό 1η Ιουνίου
σε πλήρη λειτουργία σε πλήρη λειτουργία 

ΚΑΝΑΛΙ ΠΡΕΒΕΖΑΣ
6941695104
www.burano-camping.gr

Καλοκαιρινή απόδραση με σκηνή 
ή το τροχόσπιτό σας δίπλα στο κύμα!

Για camping με αντίσκηνο ή τροχόσπιτο διαθέτουμε ειδικά 
διαμορφωνένους χώρους με παροχή ηλεκτρικού ρεύματος - ύδρευση- 

αποχέτευση και parking σε σκιά.


